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Efter pandemins slut stod vi inför tuffa utmaningar. 
Innebandyn var en av de idrotter som drabbades hår-
dast och de minskade antalet licenser, särskilt bland 
äldre ungdomar, målade då en oroväckande bild. 
Sedan dess har ett omfattande arbete pågått för att få 
tillbaka spelarna och välkomna nya spelare i alla åldrar 
tillbaka in i hallarna. 

Nu ser vi resultatet av det arbetet. 

Glädjande siffror som nyligen presenterats visar 
att antalet licenser nu är över det antal som fanns 
innan pandemin – och mer därtill. Sedan individuella 
licenser infördes har antalet aldrig varit lika högt som 
det är nu. Det om något visar hur stort intresset är för 
innebandy och hur starkt rotad sporten är i vårt land. 

Att antalet kvinnliga licenser ökar och når nya rekord-
nivåer är även det frukten av hårt och målmedvetet 
arbete som många inblandade har lagt ner. 

Vi har även infört ett nationellt krav på ledarutbildning 
till den kommande säsongen. Det här i syfte att skapa 
en trygg och inkluderande miljö där fokus ligger på 
att uppmuntra och där barn och unga kan utvecklas. 
Vilket i sin tur kommer leda till en starkare innebandy 
över hela landet. 
Det har även varit en säsong som rymt något av det 
mest unika vår sport har att erbjuda – ett hemma-VM. 
Mästerskapet i Malmö slutade inte med guldmedalj 
som vi hade hoppats på, men den ekonomiska segern 
blev desto större. Att vi hade en VM-final med en 
tittarräckvidd på 1,5 miljoner säger också en hel del 
om intresset. Det finns där, det är starkt och levande 
och det är något som vi har alla möjligheter att bygga 
vidare på för att stärka vår idrott än mer. Men det 
kommer fortsatt att krävas ett hårt jobb.  

Under året har också riktningen för Svensk Inneban-
dy blivit tydligare. Christer Abrahamsson har gått från 
att vara nytillträdd generalsekreterare till att sätta 
den konkreta plan för Sportkontorets arbete som ska 
föra vår sport framåt under åren som kommer. Ett 
viktigt steg togs under våren när vi presenterade den 
nya gemensamma plattformen för streamingtjänster 
som ska samla vår sport under ett och samma tak. 
Det här i syfte att lättillgängliggöra sporten än mer 
för alla intresserade. 

Det här är början på ett nytt och spännande kapitel 
i Svensk Innebandys historia. Ett kapitel som vi har 
arbetat intensivt med under kalenderåret och som 
också innebär att Svenska Superligan från och med 
hösten återvänder tillbaka till vår egen regi å vår nya 
plattform.

När vi nu stänger säsongen 2024/25 gör vi det med 
vetskapen om att intresset för innebandy är stort, 
men att vi behöver fortsätta vara modiga och ta ytter-
ligare steg i vår utveckling. 

Vi blickar med spänning fram emot allt som hösten 
har ett erbjuda. Men först, ett stort tack till alla er som 
varit en del av säsongen 2024/25. 

Vi hoppas att vi ses igen efter sommaren.  

Märit Bergendahl 
Ordförande 

Svenska Innebandyförbundet

Christer Abrahamsson 
Generalsekreterare 

Svenska Innebandyförbundet

FÖRORD

INNEHÅLLSFÖRTECKNING
EN SÄSONG MED MÅNGA GLÄDJEÄMNEN –  
OCH EN TYDLIGARE VÄG FRAMÅT
När vi nu summerar verksamhetsåret 2024/25 gör vi det med många glädjeämnen i bagaget. 
Men vi gör det också med en ödmjukhet inför det hårda arbete som lagts ner av alla inom 
Svensk Innebandy. Under året har vår sport verkligen visat varför den förtjänar epitetet 
Folksporten. 
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Personal
Christer Abrahamsson, Generalsekreterare

Thomas Kh Andersson, IT-ansvarig

Robin Andersson, domarkonsulent

Sofie Andersson, elit- och landslagschef

Jonatan, Brolin,  förbundskapten U19-herrlandslaget,  
t.f. spelarutvecklingsansvarig

Thomas, Brottman, förbundskapten herrlandslaget

Johanna Collin, redovisningsekonom

Hermine Dahlerus, administrativ- och ekonomichef

Patrik Eklund, tävlingssamordnare

Amanda Emet,  Internkommunikation/chefsstöd/ 
evenemangsutveckling

Lisa Eskils, kommunikatör/grafisk designer

Daniel Gustavsson, tävlingschef

Ludvig Gustavsson, medieansvarig

Sofia Haglund, HR-chef

Martin Hallén Almroth, digital kommunikatör

Andrea Hjelmåker, utbildningsansvarig

Daniel Holm, tävlingskonsult

Stefan Jonasson, kommersiell chef

Anders Jonsson, utvecklingskonsulent

Michael Leimer, tävlingskonsult

Jan Lindberg, landslagskonsulent

Tobias Linderoth, projektledare VM 2024

Joakim Lindström, chef idrottsutveckling

Mattias Linell, domarkoordinator, projektledare SM-finalen

Christoffer Lorentzon, förbundskapten U19-damlandslaget

Linn Lundström, förbundskapten damlandslaget

Erik Nilsson, produktionsledare

Magnus Nilsson, VM-ansvarig

Linda Noppa, förbundsjurist

Jonas Olsson, systemutvecklare

Julia Persson, Sidklev, tf.elit- och landslagschef

Joel Rauswall, assisterande förbundskapten damlandslaget

Inez Rehn, inkluderingsansvarig

Josefine Sinclair,  föreningsutvecklingsansvarig och trygghets-
frågor (Tjänstledig till och med 2025-09-01)

Per Tjusberg, analysansvarig landslaget

Jonatan Widell, parainnebandyansvarig

Hanna Wiklund, barn- och ungdomsansvarig

 

Slutat
Charlotta Aronsson, 2025-01-15

Göran Berg, 2024-11-30

Anki Kjellberg, 2024-11-03

Niklas Nordén, 2025-02-28

Maja Wijkström, 2025-01-31

 

Svenska Innebandyförbundet har lokaler på Skansbrogatan 7 i Idrottens hus, men också personal och lokaler i 
 Jönköping, Linköping, Uppsala, Malmö, Iggesund, Mantorp, Örebro, Nyköping och Umeå. Totalt hade Svenska 
Innebandyförbundet cirka 40 personer anställda på olika basis. Under ledning av generalsekretaren har resur-
serna fördelats på områden som administration, arrangemang, marknad, kommunikation, tävling, utveckling 
och landslag.

SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDETS PERSONAL OCH GRUPPER

Börjat 
Sara Berglind, domarprojekt

David Geitz, administratör och föreningssupport

Emil Lindström, assisterande förbundkapten herr 

Hanna Wigertz Andersson, utvecklingschef

Ändrade roller 
Hermine Dahlerus, administrativ- och ekonomichef

Amanda Emet,  internkommunikation/chefsstöd/ 
evenemangsutveckling

Lisa Eskils, kommunikatör/grafisk designer

Stefan Jonasson, kommersiell chef

Anders Jonsson, utvecklingskonsulent

Joakim Lindström, chef idrottsutveckling

Internationella representanter 
Tomas Eriksson , President, Central Board- tom.  14/12 2024.

Helén Wiklund Wårell, Ledamot, Central Board

Helen Wiklund Wårell,  Ledamot, RACC Jury,  
Strategy Implemetation Working Group

Martin Klabere, Ordförande, Rules and Competition Committee

Martin Klabere, Teknisk delegat, Champions Cup

Märit Bergendahl, Ordförande, , Appeal Committee

Ola Hamberg, Ledamot , Referee Committee

Linda Noppa, Ledamot , Disciplinary Committe

Mikael Brandstam, Revisor

Viktoria Wikström, Ledamot, RACC

Stefan Kratz,  Competition Manager, 

Christer Abrahamsson, Ledamot, Champions Cup Steering Group

Daniel Gustavsson, Ledamot, Champions Cup Steering Group

Daniel Gustavsson, Teknisk delegat, Champions Cup

Nihada Cenanovic, Ledamot, Referee Committee

Nihada Cenanovic, Referee Observer

Tony Holmer, Referee Observer

Therese Jensen, Referee Observer

Mattias Linell, Referee Observer

Mattias Linell,  Ledamot, , Rules Group, Referee Education Working Group

Mattias Linell, Teknisk delegat, Champions Cup

Patrik Eklund, Teknisk delegat, Champions Cup

Daniel Hoim, Teknisk delegat, Champions Cup

Internationella Domare
Andersson, Jörgen, Sabanovic, Edo, Cardell, Kevin,  

Hultberg, Daniel  Andersson, Thomas,  Wissman, Rickard

Boström, Glenn, Söderman, Håkan,  Broman, Simon

Matti, Martin

Svenska Innebandyförbundet genomförde under hösten 
2023 en gedigen rekryteringsprocess i jakten på en ny 
generalsekreterare. Med fokus på energi, innovation 
och en vilja att föra sporten framåt intervjuades flertalet 
kandidater innan processen mynnade ut i ett namn – 
Christer Abrahamsson.

42-åriga Christer Abrahamsson kom närmast från Sirius 
Fotboll där han innehaft en tjänst som klubbdirektör 
och VD. Christer Abrahamsson har dessförinnan arbetat 
länge med ledarskap inom affärsutveckling hos Sharp 
Business Systems och var kommersiell direktör för den 
nordiska marknaden innan han anslöt till Sirius Fotboll 
2019. Christer är känd för sin organisatoriska förmåga 
och sina goda ledaregenskaper.

– Jag är hedrad och ser verkligen fram emot att tillträda 
som generalsekreterare för Svenska Innebandyförbundet 
och påbörja arbetet med alla medarbetare och externa 
intressenter. Svensk Innebandy är verkligen i en spän-
nande fas och det ska bli kul att arbeta tillsammans för 
en fortsatt positiv utveckling för innebandy i Sverige, sa 
Christer Abrahamsson i samband med rekryteringen.
Christer Abrahamsson tillträdde sitt nya uppdrag under 
sommaren 2024.

Märit Bergendahl, styrelseordförande Svenska Innebandy-
förbundet, var mycket nöjd med den genomförda 

rekryteringsprocessen och att Christer Abrahamsson 
blev personen som ska hjälpa Svensk Innebandy upp-
fylla de långsiktiga målen i Svensk Innebandy Vill.

– Det känns väldigt positivt att nu presentera Christer 
Abrahamsson som ny generalsekreterare. Christer sym-
boliserar precis det vi sökte efter under rekryteringspro-
cessen, säger Märit Bergendahl och fortsätter:

– Med Christer som generalsekreterare får vi en stabil 
men samtidigt modig ledare som ger oss bra förut-
sättningar för att ta stora kliv i utvecklingen och föra vår 
sport framåt. Jag ser fram emot att påbörja vårt arbete 
tillsammans med Christer.

CHRISTER ABRAHAMSSON  
- NY GENERALSEKRETERARE FÖR SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDET 
Med erfarenhet från arbete inom elitidrott och med erkänt goda ledaregenskaper rekryterade 
Svenska Innebandyförbundet Christer Abrahamsson som ny generalsekreterare. 
Abrahamsson kom närmast från en tjänst som Klubbdirektör/VD för Sirius Fotboll.

Styrelsens sammansättning: 

• Märit Bergendahl, Ordförande

• Carin Sjöberg, vice ordförande

• Martin Klabere, vice ordförande

• Helen Wiklund Wårell

• Lena Larsson

• Malin Andersson

• Mats Romell

• Pontus Berger

• Tony Holmer

Juridiska nämnden  

JN har avgjort 83 stycken bestraffningsä-
renden och 7 stycken tävlingsärenden. 

Ledamöter var: 
• Fredrik Borlie (ordförande) 
• Roger Häggkvist (vice ordförande) 
• Greger Sandell 
• Erika Palmeby 
• Daniel Sandberg 

Valberedningens sammansättning: 

• Boel Carlsson, ordförande
• Eva Pethrus
• Henrik Wetterlundh
• Pontus Larsson
• Stina Norström

Nationella disciplingruppen 

NDG har avgjort 185 stycken  
bestraffningsärenden 
• Daniel Böcker (ordförande)
• Marcus Granelli (ordförande)
• Anders Nilsson (ordförande)
• Carl Otterström (ordförande)
• Monika Tilander
• Ann-Charlotte Frogner
• Magnus Göransson
• Björn Landin
• Anders Ståhlberg

Licensnämnden:

• Stefan Norell, Ordförande 
• Åsa Byström, Ledamot 
• Hannes Larsson, Ledamot
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Distrikts-SM
Västsvenska, F16 
Småland/Blekinge, P16

Junior-SM
Pixbo IBF, DJ18
Hammarby IF IBF, HJ18

Svenska Cupen
Thorengruppen IBK, Dam
IBF Falun, Herr

Ungdoms-SM
Pixbo IBF, F16
Växjö IBK Utveckling, P16

Veteran-SM
Råsunda IS, 35+ dam
IK Stanstad, 35+ herr
IBK Dalen, H45+ herr
Umeå City IBK Veteran, 
50+ herr
FBC Kalmarsund seniorer, 
60+ mixed
Sigtuna IF IBK Supervete-
ran VIT, 60+ herr

SÅ SLUTADE VÅRA ARRANGEMANG
Här samlar vi vinnarna av våra mästerskap 
som spelas under säsongen.

LICENSIERADE SPELARE
Antalet licensierade spelare den 30/4 2025 

var 120 444 (117 861 i fjol)

39 610
KVINNOR

2024 - 35 899

80 834
MÄN

2024 - 77 755

Antal aktiva föreningar: 824 (819)  | Totalt antal övergångar: 8 065 (7 584) | Totalt antal aktiva unika lag: 6 877 (7 007)

706
GULDLICENS  

2023 - 745

18 905
RÖD LICENS 13-15 ÅR  

2023 - 18 861

29 229
BLÅ LICENS 10-12 ÅR  

2023 - 28 060

37 230
GRÖN NIVÅ - 0-9 ÅR  

2023 - 32 626

4 075
MOTIONSLICENS  

2023 - 3 934

30 299
SVART/LILA LICENS 

2023 - 29 428

ANTAL LICENSER
Efter pandemin arbetade alla inom svensk innebandy hårt för att få tillbaka de licenser som 

vi tappade under pandemin. Vi var nere på 107 121 licenser säsongen 2020/21 och nu är vi 
tillbaka där vi var innan pandemin och förbi. Säsongen 2019/20 hade vi 118 771 licenser och nu 

är vi över 120 000 licenser.

Vi har även ett rekord för licenser på flickor och kvinnor inom innebandyn;  
39 610 flickor/kvinnor spelade innebandy den gångna säsongen. En höjning med 

1 977 licenser från förra säsongens rekord 37 633.

Sedan vi införde individuell licens säsongen 2016/17 så har vi aldrig haft fler licenser än nu.

DAM

Svenska mästare:  
Thorengruppen IBK

Seriesegrare: 
Pixbo IBK

Åkte ur SSL:  
KAIS Mora IF, Telge SIBK, 
IBF Falun(anmäler sig inte 
till SSL säsongen 2025/26).

Klara för SSL: 
Växjö IBK
Storvreta IBK
FBC Partille

Från Div 1 till Allsvenskan: 
FBC Sollentuna
Fröjereds IBF
Gamla Stan IBK
GS 86 AIF
Hagunda IF
Lindås IBK
Tyresö Trollbäcken IBK

HERR

Svenska mästare och  
seriesegrare: Storvreta IBK

Åkte ur SSL: 
IBK Dalen
FC Helsingborg
Team Thorengruppen SK 
(anmäler sig inte till SSL säsongen 
2025/26).

Klara för SSL:  
Visby IBK
Hovslätts IK
Strängnäs IBK

Från Div 1 till Allsvenskan:  
Vetlanda IBF
Lindås IBK
Järfälla Bele IBF
RIG Umeå IBF
Västerås IBF

Från Div 2 till Div 1: 
FBC Nyköping 
Huddinge IBS
Hörnefors IF
Gransholms IF
IBK Göteborg
IBK Runsten
LI20 IBF
IBK Köping
Ledberg IBF
Nacka IBK
Mullsjö AIS Utveckling
Malmö FBC
Skattskärs IK
Tillberga IK
Särö IBK
Örnsköldsvik IBK
Östersund IBK

SÅ SLUTADE SERIERNA 2024/25

DET HÄR ÄR SVENSK INNEBANDY
Syfte: Svensk Innebandys syfte är att erbjuda en enkel, rolig sport som alla kan utöva hela livet.

Vision: Svensk Innebandys vision är att bli Folksporten. Med folksport så tänker vi på en sport som tilltalar 
många. Som är öppen för alla. Som är så enkel och rolig att många vill utöva den. Och som dessutom är under-
hållande att se på.

Värdegrund: Svensk Innebandys kärnvärden bygger vår värdegrund. Det här är kompassen som alltid visar oss i 
rätt riktning. Oavsett vad vi gör, vilka beslut vi fattar eller hur vi kommunicerar, så har det sin grund här.

Inkludering Samverkan Nyskapande+ + =

Fetmarkerade är lag som spelat allsvenskan 2024/25 
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ORGANISATIONSUTREDNINGEN 2025  
- TVÅ MÖJLIGA VÄGAR FRAMÅT

FRITIDSKORTET

OBOS - FRAMTIDENS INNEBANDY

Fritidskortet kan användas som betalning för 
fritidsaktiviteter som anordnas av till exempel idrotts-
rörelsen, friluftsorganisationer och andra organi-
sationer inom civilsamhället och kulturområdet. 
Fritidskortet ska särskilt ge barn och unga i socio-
ekonomiskt utsatta hushåll utökade möjligheter att 
delta i fritidsaktiviteter och beloppets storlek kommer 
därför att ha en differentierad utformning. Barn och 
unga med funktionsnedsättning eller andra behov 
av särskilt stöd ska uppmärksammas så fritidskortet 
kommer dem till godo i lika stor utsträckning som för 
andra barn och unga.

Under säsongen 2024/2025 tilldelades Svenska Inne-
bandyförbundet 5,2 miljoner kronor av Riksidrotts-
förbundet för att förbereda sig för kommande 
Fritidskortet satsning. Pengarna fördelades på inköp 
av material till parainnebandy, ledarstöd i form av 
subventionerade utbildningar, stöd till föreningar som 
arbetar med integration och skolsamverkan. 

Fritidskortet för barn och unga är re-
geringens stora reform för att främja 
barns och ungas deltagande i fri-
tidsaktiviteter. Fritidskortet för barn 
och unga är avsett att omfatta alla 
barn och unga i åldrarna 8–16 år.

42 föreningar återrapporterat genomförd verksamhet och vi har totalt 275 skolklasser som 
besökta av föreningarna runtom i Sverige.

Satsningen Framtidens innebandy med OBOS och skolsamverkan fortsätter och intresset från föreningar att 
besöka skolor är stort. Många föreningar har varit med från satsningens start och det tillkommer hela tiden nya 
intresserade föreningar.

Syftet med Organisationsutredningen var att se hur 
vi kan skapa bättre förutsättningar för föreningarna, 
stärka samarbetet och bygga en mer hållbar struktur 
för tillväxt och utveckling inom Svensk Innebandy. 

Organisationsutredningen lyfter ett antal olika men 
där har framför allt dessa utvecklingsmöjligheter och 
mål blivit uppmärksammade.

• Säkerställa en mer likvärdig service till alla fören-
ingar i hela landet.

• Skapa effektivitet i det operativa arbetet för att 
frigöra tid för utveckling och sprida kompetens.

• Konkretisera basuppdraget för att tydliggöra SIBF:s 
och SDF:s roller inom det.

• Stärka gemenskapen och skapa en enad riktning 
för Svensk Innebandy.

• Stärkt arbetsgivarstruktur med bättre stöd och 
tydligare roller

I arbetet har två alternativa organisationsspår analyserats:

Spår 1 – Färre och större distrikt
Det här spåret innebär en ny struktur med färre/större 
distrikt.
 Syftet är att skapa en starkare och mer jämlik organi-
sation med ökad kapacitet, bättre förutsättningar att 
hantera basuppdraget och ett mer effektivt arbets-
sätt.

Spår 2 – Behålla nuvarande struktur med 19 distrikt
Det här alternativet innebär att nuvarande 
SDF-struktur ligger kvar och där förutsättningar 
jämnas ut genom att skapa en strukturerad och 
utvecklad samarbetsform.
Det innebär fortsatt stark lokal förankring och 
engagemang, men samtidigt utmaningar kopplat 
till ekonomisk hållbarhet mängden ideellt arbete 
kommer även att vara något som behövs. 

Organisationsutredningens rekommendation är att 
gå vidare med Spår 1. Men processen är fortfarande 
öppen och inget beslut är ännu fattat. 

Målet är tydligt: Att skapa bästa möjliga förutsätt-
ningar för framtidens innebandy, i hela landet.

Svensk Innebandy står inför ett vägval i juni på förbundsmötet. En organisationsutredning 
har nu pågått i cirka ett år med uppdraget att utreda två spår för en kommande organisa-
tionsutveckling, ett beslut som togs vid förbundsmötet 2024. 
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Tidigare under året presenterades en stor kartläggning angående domarnas 
arbetsmiljö. Ta del av kartläggningen i sin helhet nedan.

DOMARPROJEKTET BIBEHÅLLA  
SAMT REKRYTERA DOMARE 

Kartläggningen genomfördes mel-
lan februari och mars där 1187 svar 
inkom, vilket uppskattas vara 30 
procent (%) av de aktiva domarna 
inom Svensk Innebandy. 

Enkäten hade tre indelningar. En 
huvuddel som gäller arbetsmiljön, 
en del som berörde personer upp 
till 23 år samt en tredje del för de 
som identifierar sig som kvinna. 

Bakgrundsfrågor
Varje person fick först svara på ett 
antal bakgrundsfrågor för att fast-
slå ålder, kön, antal säsonger som 
domare och vilken nivå respektive 
person dömer på.

Till bakgrundsfrågorna tror vi att vi 
har fått ett representativ svar med 
23 % kvinnor, att många är unga 
det vill säga hälften är under 24 år. 
Det är även många som dömer 
sin första eller andra säsong. Strax 
under 40 % och majoriteten av do-

marna dömer distriktsmatcher från 
ungdom och röd nivå till distriktens 
högsta serier.

Domarnas syn på arbetsmiljö 
2023-24
Den stora frågan handlar om hur 
domarna upplever sig bemötta 
under uppdrag från olika grupper 
så som, ledare, spelare, publik och 
funktionärer. Svaren från domarna 
redovisas i följande uppdelning; 
alla, kvinnor, förbund (dömer 
primärt SSL, Allsvenskan, Herr 1) 
och Distrikt (från ungdom röd upp 
till och med distriktsseniorer) och 
grön/blå. 

Samtliga domargrupper upplever 
bra bemötande från funktionärer 
och de som endast dömer grön/
blå nivå rankar allt bemötande över 
fyra.

Hot och våld i domarrollen
Frågan som ställdes i det här av-

snittet var: ”Har du under säsongen 
blivit utsatt för hot i din roll som 
domare?”. 

Av alla svar så anger 8,4 % att de 
har blivit utsatt för hot i rollen som 
domare. Tar vi bort de som endast 
dömer grön och blå är det var 
tionde domare som anger sig ha 
blivit utsatt för hot. De domare som 
dömer på förbundsnivå, elit eller 
subelit anger i större grad att de blir 
utsatta.

På grön nivå anger 2 % att det blivit 
utsatta för hot. 

Det är främst ledare som anges 
utföra hot vilket framgår i 65 % av 
svaren, jämt följt av spelare och 
publik. 

På frågan; ”Har du någon gång 
blivit utsatt för våld i din roll som 
domare?” landar vi under 1 % där 
distriktsdomarna har angett något 

över 1 %. Inget våld rapporterades 
för de som endast dömer grön/blå.

Kränkt och diskriminerad
Av alla som svarat så uppger 28 
% att de känt sig kränkta under 
säsongen. Svarsprocenten för 
distriktsdomare ligger så högt som 
40 %, förbundsdomare 32 % och 7 
% på grön/blå-nivå. Här utmärker 
sig domare som är kvinnor där över 
50 % av de som dömer på distrikt 
upplever sig kränkta. På grön/blå 
nivå upplever sig 15 % av tjejerna 
kränkta. 

Även här är det ledarna som anses 
vara de som kränker mest, följt av 
spelare och i mindre utsträckning 
publik

Av alla domare anser sig 7 % blivit 
diskriminerade, något mer på di-
strikt än på förbundsnivå och i liten 
utsträckning grönblå.

Det är dock över 18 % av kvinnor 

som känt sig diskriminerade och 
det till största grund på grund av 
kön, könsidentitet eller uttryck och 
efter det även på grund av ålder. 
Det är även den största för de an-
dra grupperna att man känner sig 
kränkt på grund av ålder och det 
gäller alla åldersgrupper undanta-
get 41–50 år. Det som nämns under 
annat är till exempel geografi/hem-
vist och utseende inklusive vikt.

Här lyfts dock spelarna som de som 
diskriminerar mest tillsammans 
med ledare på 60 % resp 52 % följt 
av publik 27 %. Sen kommer do-
martillsättare eller annan ansvarig 
på 21,2 %, domarcoacher 12 %, andra 
domare 11 %. 

”Har du blivit omskriven på sociala 
medier med negativ upplevelse?”

Det var även frågan här. Där svara-
de 7,6 % av samtliga svarande att 
de har det. På förbundsnivå är det 
18 % av domarna. 

Det är ledare, spelare och publik 
som de flesta anger till lika stor del, 
ungefär hälften av det anges jour-
nalister. Svensk innebandys egna 
app anges också som ett ställe där 
domare omskrivs. 

88 % upplever att de oftast eller 
nästan alltid bemöts med respekt 
och bli lyssnad på inom domarverk-
samheten.

Runt 13 % har tappat intresse eller 
är tveksamma till en fortsättning, i 
större utsträckning på grön/blå och 
tjejer. Mest ambitiösa är de domare 
som nått förbundet.
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Avtalet med Thomas Brottman är 
skrivet över VM 2028 och innefattar 
därmed tre mästerskap, två VM och 
ett World Games.

– I Thomas Brottman har vi en 
av innebandyns mest erfarna 
tränare. En tränare med mycket 
rutin och som vet hur man bygger 
och formar en vinnarkultur. Han 
är dessutom väl bekant med hur 
landslagsverksamheten fungerar, 
säger Sofie Andersson, elit- och 
landslagschef.

I den tidigare staben hade herr-
landslaget ett delat ledarskap och 
två förbundskaptener. Nu väntar en 
tydligare fördelning, ett upplägg 
som speglas i övriga landslag.

– Thomas Brottman kommer att 
vara förbundskapten och ytterst 

ansvarig för herrlandslaget. Runt 
honom kommer det finnas en 
ledarstab och en assisterande 
förbundskapten som komplement, 
säger Sofie Andersson.

Efter VM i Malmö var det flertalet 
spelare som aviserade att de 
avslutade sina landslagskarriärer. 
Thomas Brottman har därmed ett 
tydligt uppdrag i den generations-
växling som nu väntar i herrlands-
laget.

– Vi visste på förhand att det fanns 
frågetecken kring vilka spelare 
som skulle fortsätta. Nu handlar 
det om att bygga långsiktigt så 
Sverige först återtar VM-guldet och 
därefter blir kvar på tronen, säger 
Andersson, och fortsätter.
– I de samtal vi har haft med 
Thomas så har vi samsyn på den 

generationsväxling som nu är 
nödvändig att genomföra. Att det 
är just Thomas som leder det här 
arbetet känns väldigt bra.

Thomas Brottman själv ser fram 
emot den nya utmaningen som 
väntar i blågult.

– Det ska bli väldigt roligt. Det finns 
nya spännande generationer som 
ser starka ut och det är det som 
jag är mest taggad inför. Att bygga 
långsiktigt och ta tillbaka guldet, 
säger Thomas Brottman och lyfter 
även fram sin revanschlust:

– Jag är här för att vinna. Det blev 
inte ett bra avslut på VM-finalen 
och jag känner mig inte färdig med 
landslaget.

THOMAS BROTTMAN SVENSK FÖRBUNDSKAPTEN –  
LEDER NY STAB ÖVER VM 2028
Herrlandslaget har ett spännande år framför sig med World Games i Kina som 
en av höjdpunkterna. Nu presenteras Thomas Brottman som den person som 
ska leda herrlandslaget och en ny ledarstab mot kommande evenemang.

I Sverige sändes blågults matcher på SVT och SVT Play och mästerskapet blev en tittarsuccé.  
 

Under VM-finalen nåddes en tittarräckvidd på 1,5 miljoner vilket också visar att  
intresset för innebandy är starkt i nationen.

HERRLANDSLAGET FICK  
SPELA VM PÅ HEMMAPLAN 

Sveriges herrlandslag inledde VM genom att besegra 
Slovakien med 12–4 i premiärmatchen. VM-premiären 
sågs av 6023 åskådare inne i Malmö Arena som fick 
glädja sig över en svensk seger. Premiärsegern följdes 
därefter upp med 13–2 mot Lettland innan blågult föll 
med 5–2 i den avslutande gruppspelsmatchen mot 
Finland. 

Kvartsfinalen mot Tyskland blev en dramatisk match 
och det dröjde till slutskedet av ordinarie tid innan 
blågult säkrade en semifinalplats genom tre snabba 
mål som förkunnade slutresultatet 5–2. 

Ett starkt hemmastöd i semifinalen hjälpte därefter 
Sverige att besegra Tjeckien med 6–1 och drömfinalen 
mot Finland var ett faktum. 

Men VM-finalen blev en sportslig förlust för Sveriges del. 

Efter en jämn och spännande match var det Finlands 
Miska Mäkinen som satte det avgörande målet i 
för  l ängningsspel och förkunnade att Finland kunde 
titulera sig själva som världsmästare. 

VM 2024 var fjärde gången som Sverige arrangerade ett världsmästerskap på 
herrsidan. Spelplatserna var Malmö Arena och Baltiska Hallen där supportrar, 
spelare, ledare, media och funktionärer från hela världen samlades under nio 
intensiva dagar. 

13 12



HERRLANDSLAGETS NYA LEDARSTAB:  
“EN SPÄNNANDE RESA FRAMFÖR OSS”
Herrlandslaget har påbörjat en ny resa med Thomas Brottman 
som förbundskapten. Första anhalten är landskamper som 
väntar i juni innan blågult beger sig mot Kina i augusti för spel i 
The World Games. Här är ledarstaben som ska föra blågult mot 
kommande mästerskap.

I början av juni samlas herrlandslaget för första gången sedan 
världsmästerskapet i Malmö 2024. 

Samlingen markerar starten på en ny resa där det långsiktiga 
målet är att återta världsmästartiteln. 

Den nya satsningen leds av förbundskapten Thomas Brottman 
som presenterades i början av året. Sedan tidigare står det även 
klart att Emil Lindström kliver in som assisterande förbunds-
kapten.

Arbetet med övriga positioner inom ledarstaben har pågått 
under våren och nu står det klart vilka som tar plats bredvid 
Brottman och Lindström. Det här efter ett gediget arbete där 
målet har varit att bygga en bred och kompetent ledarstab, 
berättar Thomas Brottman. 

– Vi har lagt ner mycket tid på att hitta rätt personer till rätt 
roller. Det har varit viktigt att få in både erfarenhet och nytän-
kande, säger Thomas Brottman. 

Den nya staben innehåller både bekanta namn samt nya 
ansikten. För Brottman har det varit viktigt att rekrytera 
personer med ett gemensamt driv att utveckla landslaget 
vidare. 

– Det här är en ledarstab som kompletterar varandra på ett bra 
sätt och som delar ambitionen att ta svensk herrinnebandy 
tillbaka till toppen. Det är också en stab som delar min syn på 
hur jag vill spela innebandy. Det här är en grupp som jag tror 
väldigt starkt på. 

HERRLANDSLAGETS LEDARSTAB
Thomas Brottman, Förbundskapten

Emil Lindström, Assisterande förbundskapten

Sandra Ohlson, Team manager

Oskar Lund, Läktarcoach

Klas Skoglund, Målvaktstränare

Rikard Johansson, Fysioterapeut 

Jörgen Karlsson, Materialförvaltare 

SVERIGE ÄR VÄRLDSMÄSTARE – SLOG FINLAND I VM-FINALEN
 

Sverige så länge ut att kontrollera VM-finalen i U19-VM mot Finland. Men 
det blev dramatiska slutminuter. Blågult kunde dock hålla ut och säkrade 
VM-guldet inför storpublik.

U19-VM DAM I MAJ

VM-finalen mellan Sverige och 
Finland i U19-VM lockade storpublik 
i Lathis Sport och Mässcenter. 1965 
personer fick se blågult återigen bli 
U19-världsmästare på damsidan.

Men det blev dramatiska slutminuter.

Två snabba reduceringar i spel sex 
mot fem gav Finland hopp. Men 
Louranna Jakobsson i Sveriges 
målbur storspelade och motade de 
sista anfallen. När slutsignalen ljöd 
var det eufori i det svenska lands-
laget.
– Jag kunde inte tro det, jag kan 
fortfarande inte tro det, säger 
Louranna Jakobsson och fortsätter 
lyfta fram nycklarna till Sveriges 
seger:

– Jag tror det är vår rutin, vår stabi-
litet och våra förberedelser som vi 
har haft.

Louranna Jakobsson blev prisad 

både som matchens lirare samt 
kom med i All-Star Team. Just All 
Star Team betyder mycket, även 
om Louranna Jakobsson lyfter fram 
en annan målvakt.
– Det känns helt otroligt. Jag tyckte 
personligen att Julia Saarinen 
skulle fått den, men jag är otroligt 
tacksam. 

För lagkapten Linnéa Hedman var 
det några nervösa slutminuter på 
matchen.

– Det är klart att det blir nervöst 
när de får in 4-2, då kommer 
nerverna på. Men jag tror på den 
här gruppen och det vi ska göra. 
Jag tycker att vi löste det fint, säger 
Linnéa Hedman.

Christoffer Suominen fick också ett 
drömavslut på sin första VM-tur-
nering som förbundskapten. Att 
slutföra resan med den här gene-
rationens U19-landslag på det 

här sättet var magisk, berättar 
Suominen.

– Jag har längtat efter den här 
känslan i två år så för mig var den 
euforisk. Jag tror att om du frågar 
spelarna och ledarna så var det 
ungefär samma.

Hur upplevde du finalen?

– Stökig. Jag tycker att vi kom in 
helt fel i matchen och fick gå ner på 
två femmor tidigt och ändra. Vi fick 
tydligt grepp på den här matchen 
i andra perioden, sen spelar vi bra 
innebandy både offensivt och 
defensivt. Någonstans känns sista 
tjugo ganska lugna trots att de 
gör två mål i sex mot fem. En bra 
match.

Louranna Jakobsson, Ellen Lundin 
och Mira Markström kom alla med i 
All-Star Team.
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NIU/RIG-KONFERENS I  SAMBAND MED FINNK AMPEN

DUBBLA SILVER FÖR SVERIGE I 3V3-VM

I samband med Finnkampen i Uppsala anordnades den 
årliga NIU/RIG-konferensen. Fokus under konferensen 
låg på genomgång av den konkretisering av ämnes-
planer som är gjord för utespelaren och målvakten inför 

dom nya ämnesplanerna som träder i kraft juli 2025. 

Konkretiseringen ämnar ge en gemensam riktning och 
stöd till våra NIU/RIG-instruktörer för vad som ska läras 
ut till innebandyelever tekniskt och taktiskt.

Under konferensen hölls många diskussioner och prak-
tiska pass för att sedan avsluta med att se landskamper.

- I och med NIU/RIG har vi på SIBF en möjlighet att hjälpa 
till att stödja skolorna i att kunna ge en bra utbildning 
till ca 1200 elever över tre år. Därför är det otroligt roligt 
att vi tillsammans med en grupp NIU-instruktörer har 
kunnat ta fram ett material som ger en gemensam 
riktning för vilken utbildning som ska bedrivas sett till 
det innebandymässiga. 

Materialet är dessutom uppbyggt utifrån grunder och 
principer som syftar till att ge eleven en ökad förståelse 
för sin roll i helheten och saker som är oberoende av 
trender i spelet, säger Julia Sidklev, t.f. Elit & landslagschef.

VM i 3v3 är en ny spelform som 
spelades för första gången i finska 
Lahtis. Sverige kom till turneringen 
med ett lag på dam- och herrsidan 
där båda hade Guldsteget som bas.

Efter damfinalen var Axina 
Pettersson besviken över resultatet 
men såg positivt på den nya turne-
ringsformen.

– Skittråkigt att vi inte kunde gå 
vinnande ur den här matchen. 
Överlag har det varit en jätterolig 
turnering, men surt att vi inte vann, 
säger Axina Pettersson.

– Det har varit över förväntan. 
Mycket roligare än vad jag trodde 
innan och kul att spela med det här 
gänget.

På herrsidan fick blågult se Lett-
land gå vinnande ur VM-finalen 
efter en målrik final.

– Det är absolut tufft. Vi får mycket 
studs emot oss och de sätter allt, 
säger Arvid Äse.

Den nya mästerskapsformen har 
Äse annars bara positivt att säga om.

– Det är roligt. Det är väldigt tajt 
och lätt att skjuta. En otrolig grupp 
här, jag har njutit av de här match-
erna vi har spelat här.

– Det är lite nytt för alla tänker jag 
och det finns absolut saker man 
kan förbättra. Men det har varit 
roligt.

Under onsdagen den andra april skedde en ny höjd-
punkt för Hall of Fame-invalda innebandyspelaren 
Anna Wijk. På plats i Stockholm och Kungliga slottet 
fick hon ta emot Hans Majestät Konungens medalj, 
som den första damspelaren i innebandyhistorien.

Medaljen delades ut med följande motivering:
”Hans Majestäts Konungens medalj för förtjänster om 
svensk idrott. Medaljen som instiftades år 2019 tilldelas 
i guld av femte storleken. ”...” Innebandyspelaren 
Anna Wijk. För framstående insatser inom innebandy-
sporten.”

– Sjukt häftig upplevelse som är overklig på något sätt. 
Vet inte hur jag ska beskriva det. Häftigt att träffa kungen, 
prata med honom och stå vid honom. Det är verkligen 
ett stort ögonblick, säger Anna Wijk om ceremonin.

– Han sa att han inte var så superinsatt i bollsporter men 
att han nog testat innebandy för länge, längesen. Sen 
pratade vi lite om slottet, rummet vi var i och sådär. 
Han kan föra sig om vi säger så. 

Anna Wijk blir den andra innebandyspelaren i historien 
och den första kvinnliga att få medaljen. 2023 tilldelades 
Alexander Galante Carlström samma medalj av kungen.

– Det är svårt att ta in. Jag vet att Galante var här för 
några år sedan så jag är otroligt stolt, glad och tacksam 
att jag fått uppleva min karriär och sådana här saker. 
Det betyder att man gjort något bra för sporten. Både 
overkligt och stort.

Förutom Hans Majestät Konungens medalj har Anna 
Wijk en gedigen meritlista. 6 VM-guld, 1 SM-guld och 
770 poäng (275 + 495) i högstaligan i grundserien samt 
163 (68+95) poäng i slutspel. Poänggöraren har även 
blivit utsedd till Årets spelare tre gånger samt Världens 
bästa spelare fyra gånger.

I landslagströjan stod Anna Wijk för 106 landskamper 
och 196 poäng, fördelat på 54 mål och 142 assist.  

Övriga mottagare av H. M. Konungens medalj för 
insatser i sina respektive sporter:
Thobias Fredriksson, längd- och sprintskidåkare
Björn Lind, längd- och sprintskidåkare
Helene Ripa, längdskidåkare och kanotist
Daniel Ståhl, diskuskastare
Malin Baryard Johnsson, (kvarstod sedan 2023 års 
utdelning)

ANNA WIJK PRISADES AV KUNGEN

Sveriges 3v3-damer och herrar tog under 3v3-VM dubbla silver i Lahtis. 
Damerna fick se sig besegrade av Finland med 4-3 på straffslag medan 
herrarna föll mot Lettland med 10-9, även det via straffavgörande.
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Det var två välbekanta lag som intog arenan. Båda med 
samma mål, att ta hem titeln som Sveriges bästa lag. 
För det gröna lagets del, som vunnit de fyra senaste 
åren, fick matchen en smakstart med överläge 5-0. 
 
Men riktigt så enkelt skulle det inte bli. De rödvita 
kämparna vägrade ge upp och jobbade sig tillbaka in i 
matchen, mål för mål. Spänningen steg och det gröna 
laget visste att de behövde hålla huvudet kallt.
 
– Då kände vi: andas. Ta det lugnt, vi vet att de kommer 
lyckas göra ett mål för dom är skickliga. Så vi behövde 
bara upp med huvudet och lägga fokus i nästa aktion, 
berättar Maja Viström. 
 
Med två stjärntäta uppställningar var förutsättningarna 
givna för en riktig rysare – och det blev det också. Tem-
pot var högt från första nedsläpp och matchen levde 
ända in i den sista minuten.
 
– Vi vet ju att vi har legat under med 6-2 inför tredje peri-
oden och vänt. Så det enda vi kunde göra var att försöka 
fortsätta göra det vi hade gjort i två perioder. 
 
Det blev den ena Kauppisystern, Oona Kauppi, som 

öppnade målskyttet – och den andra, Veera Kauppi, 
som avslutade det hela med ett mål i öppen bur. Det 
var matchens sista händelse och spiken i kistan för de 
regerande mästarna. När bollen gick in brast Thoren-
gruppen ut i ett glädjevrål. Segern var ett faktum.
 
–  Då var det alla känslor på en och samma gång. Tårar-
na spränger bakom ögonen. Allt kan ju hända i inne-
bandy men då kändes det som att ”det här har vi”.
 
För Viström blev det dessutom firande i dubbel bemär-
kelse – dagen till ära fyllde hon även år. Som om inte 
det vore nog, skrev Thorengruppen samtidigt in sig i 
historieböckerna. Med segern blev de det första laget 
någonsin att ta hem fem raka SM-titlar på damsidan. 
 
–  Det är helt magiskt. Total eufori och bara glädje. Det 
är särskilt mäktigt att få göra det här i Avicii Arena igen, 
vi trivs här.
 
Efter konfettiregn och glädjescener framför den egna 
klacken kunde även denna slutsignal sätta punkt för 
ännu en lyckad säsong för Thorengruppen. 

Det blev ett kärt återseende för Pixbo IBK och Thorengruppen IBK som 
drabbats samman i många finaler tidigare. Avicii Arena mottog de båda 
lagen med en fantastisk stämning. Efter en spännande match blev det till 
sist Thorengruppen som kunde titulera sig svenska mästare. 

THORENGRUPPEN IBK SVENSKA MÄSTARE 2025

Matchfakta
Thorengruppen IBK – Pixbo IBK 7-5 (0-2, 2-4, 3-1)
 
Första perioden
0-1 (08:54) Oona Kauppi (Veera Kauppi)
0-2 (14:05) Veera Kauppi (My Kippilä)
 
Andra perioden
0-3 (03:15) Veera Kauppi (Straffmål)
0-4 (08:04) Emelie Wibron
0-5 (10:14) Maja Viström (Veera Kauppi)

1-5 (12:19) Moa Andersson (Klara Loneberg)
2-5 (16:54) Isabelle Gerig (Cajsa Elm)
2-6 (17:51) Cajsa Alm (Maja Viström)
 
Tredje perioden
3-6 (03:02) Emma Heander (Isabelle Gerig)
4-6 (10:40) Mira Markström (Ellen Lundin)
5-6 (12:53) Mira Marlström (Cajsa Elm)
5-7 (19:25) Veera Kauppi
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Matchen blev en final värdig den imponerande publi-
ken när Storvreta säkrade sitt nionde SM-guld. Inför ett 
kokande Avicii Arena stod de röda jättarna återigen som 
segrare efter en intensiv kamp mot rivalerna från Falun. 
För Gabriel Kohonen innebär det andra raka guldet för 
egen del. Men guldet kändes långt borta tidigare under 
matchen.

– Lite väl mycket ångest kanske. Särskilt när det stod 
0–1 och vi inte fick in bollen. Men det vart ju okej till slut, 
säger Kohonen och ler. 

Trots erfarenhet av uppgiften hos lagen var nerverna 
påtagliga. Det blev en mållös första period som fick 
inleda mötet. Vägen till vinsten var snårig och frustratio-
nen började växa när laget inte lyckades få hål på Faluns 
storspelande målvakt. 

– Vi alla visste att det skulle bli jämnt, vi möter ju värl-
dens andra bästa lag i min bok och de är svåra att få hål 
på, säger Kohonen och fortsätter:

– Deras keeper är en av de bättre i världen. Så det gäller 
bara att hitta grejer och få flow på dem och det fick vi i 
tredje.

Det var ingen mindre än Kohonen själv som var bidra-
gande till att Storvreta kunde ta ledningen. Efter ett 
flertal lägen satt bollen äntligen där den skulle. 

– Jag sköt och sköt idag men det var mest i täck och i 
magplattan på Calle, men sen satt den bra. 
När slutsignalen ljöd och Storvretaspelarna samlades i 
en rödsvart hög på planen var det mer än bara ett guld 
som säkrades. Det var avslutningen på en lång säsong 
fylld av hårt arbete med det lojala publikstödet som en 
ständig kraft i ryggen.

– Det här är min familj, min andra familj. Jag är uppvux-
en i den här klubben och kommer aldrig lämna den.

– Vi fick känna på det här förra året. Men det här var nå-
got annat. Det är i Avicii och det är Falun på andra sidan. 
Men det känns sjukt och det kommer nog ta ett tag för 
allt att landa.

Med sitt andra raka SM-guld i handen och fler i sikte vi-
sar Kohonen att hungern långt ifrån är mättad. Tvärtom.

– Man ska inte ta något för givet. Sånt här drömmer folk 
om. Och att jag fått mitt andra raka guld gör mig inte 
mindre sugen att ta mitt tredje.

Det blev en klassisk finaldrabbning mellan två giganter när Storvreta IBK 
och IBF Falun återigen möttes i kampen om SM-guldet. Inför en elektrisk 
publik i Avicii Arena bjöd lagen på innebandy i världsklass. Efter en drama-
tisk match blev det Storvreta som tog hem guldet. 

STORVRETA IBK SVENSKA MÄSTARE 2025

Matchfakta 
Storvreta IBK – IBF Falun 3-2 (0-0, 0-1, 3-1)

Första perioden - 

Andra perioden 
0-1 (17.09) Emil Ruud

Tredje perioden 
1-1 (06.15) Hampus Nydenfeldt (Filip Eriksson) 
2-1 (14.13) Gabriel Kohonen (Ondrej Nemecek) 
3-1 (19.21) Sakarias Ulriksson (Filip Eriksson) 
3-2 (19.28) Emil Johansson (Emil Ruud)
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Ett nästintill fullsatt SBB Arena fick se en jämn match 
när FBC Kalmarsund och Thorengruppen IBK drabbade 
samman i finalen av Svenska Cupen.

Det var också bortalaget som öppnade målskyttet och 
som hade en tvåmålsledning när den första perioden 
var färdigspelad. Men Kalmarsund visade prov på fina 
kombinationer när laget först reducerade och därefter 
kvitterade i mittenakten.

Matchen stod därefter och vägde innan Amanda Delga-
do Johansson kunde pricka in det avgörande målet för 
Thorengruppen med bara minuter kvar att spela. Delga-
do Johansson, som nyligen återvänt från en korsbands-
skada, var efter matchen mycket glad efter klubbens 
tredje guld i Svenska Cupen.

– Det känns jättekul att jag hann vara med på den här 
matchen, det var inte givet så, säger Amanda Delgado 
Johansson som fortsätter att berätta om de fåtal minu-
ter hon spelat innan dagens final.

– Jag har inte spelat innebandy på ett år och då känns 
det nästan ännu häftigare att få göra det här målet och 
få vinna såklart.

Det avgörande målet kom efter hög press av Thoren-
gruppen. Delgado Johansson, som avgjort finaler tidi-
gare, fick då ett gyllene läge och gjorde inga misstag. 

– De skulle vända på oss och vi satte hög press. Jag fick 
en jättefin boll av Cajsa och hann tänka att bättre läge 
än så här får jag inte med några minuter kvar att spela. 
Det var jätteskönt att den satt såklart.

Efter finalen väljer Amanda Delgado Johnasson att hylla 
inramningen inne i SBB Arena.

– Det känns som att den här matchen hade kunnat gå 
åt vilket håll som helst. Jag vet inte om det är för att jag 
har varit borta ett tag men jag fick ordentliga rysningar 
här. Det var fin inramning och det var häftigt att få vinna 
också.

Finalen i Svenska Cupen mellan FBC Kalmarsund och Thorengruppen IBK 
blev en riktig rysare. Till slut kunde Amanda Delgado Johansson avgöra 
med bara minuter kvar att spela. Guldet var Thorengruppens tredje av fyra 
möjliga i Svenska Cupen.

Den efterlängtade f inalen i Svenska Cupen mellan  
IBF Falun och Storvreta IBK blev en jämn historia. Med 
två lag som visade prov på fint försvarsspel dröjde det till 
den trettonde matchminuten innan Jonathan Berglund 
kunde pricka in matchens första mål för hemmalaget.

Storvreta kvitterade därefter i mittenakten innan Falun 
omgående återtog ledningen.

När finalen därefter stod och vägde som mest klev mål-
vakten Kalle Bending fram för hemmalaget och såg till 
att Falun säkrade cupguldet inför 2400 åskådare.

Efter slutsignal var det en lättad Kalle Bending som 
försökte beskriva sina känslor.

– Det känns jätteskönt. Det är en extra lättnad när det 
är en såpass jämn match. En befrielse just nu känns 
det som, säger Kalle Bending och fortsätter att beskriva 
matchen.

– En rolig match, jag tycker ofta att det är roliga matcher 

mot Storvreta. Det är en ganska kontrollerad innebandy 
från båda håll men som målvakt är den väldigt rolig att 
spela.

Storvreta hade även ett gyllene läge att kvittera när 
laget tilldömdes en straff i den tredje perioden. Men is-
tället klev Bending fram och svarade för en fin räddning 
som såg till att hemmalaget förblev i ledning.

– Det var skönt, det var det. Jag tänker inte så jättemyck-
et på omständigheterna runtomkring. Man får fokusera 
på, Gabriel Kohonen var det i det här fallet, vad han ska 
göra och vilken dragning man tror att han ska göra.

För Bending, som även blev utsedd till matchens lirare, 
var det här en efterlängtad guldmedalj. Men på frågan 
hur han ska fira bravaden är målvakten ännu inte helt 
säker.

– Ingen aning. Jag har aldrig vunnit guld tidigare så jag 
får ta rygg på de andra grabbarna.

Herrfinalen i Svenska Cupen bjöd på ett riktigt rivalmöte när IBF Falun 
och Storvreta IBK drabbade samman i Alla På Plan Arena. 2400 åskådare 
fick ta del av stor dramatik där hemmalaget till slut fick fira och höja po-
kalen. Guldet var IBF Faluns andra i Svenska Cupen.

FAKTA

THORENGRUPPEN IBK ÄR MÄSTARE AV  
SVENSKA CUPEN 2024/25

IBF FALUN ÄR MÄSTARE AV  
SVENSKA CUPEN 2024/25
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Distrikts-SM för 16-åringar är ett årligen återkommande inslag i Svensk 
Innebandys tävlingskalender. Evenemanget är mycket uppskattat och 
samlar spelare, ledare och publik från hela landet. Nu står det klart att 
Distrikts-SM arrangeras i Umeå från 2027 till 2031.

Distrikts-SM är ett av Svensk 
Innebandys mest uppskattade 
evenemang. Den årligen åter-
kommande turneringen samlar 
representationslag från landets 
distrikt på ett och samma ställe 
under fyra intensiva dagar.

En folkfest där glädje och gemen-
skap genomsyrar hallarna när 
åtråvärda SM-tecken står på 
spel. Distrikts-SM samlar inte 
bara spelare och ledare från hela 
landet utan även publik reser 
långt för att ta del av dramatiken.

Nu står det klart att Distrikts-SM 
från och med 2027 och fem år 
framåt spelas i Umeå. Det här 
efter ett nytecknat långsiktigt 
avtal som placerar turneringen i 
staden fram till 2031.

– Det känns fantastiskt att vi 
nu kan offentliggöra den här 
fantastiska nyheten, säger Stefan 
Jonasson, kommersiell chef på 
Svenska Innebandyförbundet.

– Distrikts-SM är en av våra kron-
juveler och ett evenemang som 
årligen är enormt uppskattat av 
publik, ledare och spelare.

Distrikts-SM har tidigare arrange-
rats i Umeå vid ett flertal tillfällen. 
Senast 2024 avgjordes turne-
ringen i staden inför välfyllda 
läktare.

– Vi har tidigare varit i Umeå och 
det har varit mycket uppskattat 
av alla inblandade. Att vi nu 
skriver ett långsiktigt avtal ger 
oss möjlighet att utveckla både 
det som sker på planen men 
även det som sker utanför. Visit 
Umeå ser mycket positivt på det 
nya långsiktiga avtalet och vad 
det kan tillföra staden, berättar 
Henrik Vilhelmsson, chef evene-
mangsutveckling Visit Umeå.

– Det känns jättebra att inleda ett 
långsiktigt samarbete där vi kan 
skapa en tydlig struktur för våra 
lokala föreningar och näringslivet 

i Umeå, särskilt under en period 
då behovet av evenemang är 
stort. Vi hoppas att den här 
strukturen inte bara stärker det 
här evenemanget, utan också 
blir en modell som kan gynna 
fler evenemang i staden, säger 
Henrik Vilhelmsson.

Västerbottens Innebandyför-
bund har tidigare varit med och 
arrangerat Distrikts-SM och ser 
fram emot att få välkomna några 
av landets största talanger till-
baka till Umeå.

– Personligen så har jag varit 
med många år i innebandyn och 
sett SM-finaler och VM-finaler 
och Distrikts-SM för 16-åringar 
är den bästa produkten 
som Svensk Innebandy har. 
Distrikts-SM ger många chansen 
att spela matcher som de kanske 
aldrig hade upplevt annars, säger 
Bobby Hjelte, Västerbottens 
Innebandyförbund.

LÅNGSIKTIGT AVTAL TECKNAT –  
DISTRIKTS-SM ARRANGERAS I UMEÅ 2027-2031

FORSKNINGSSAMARBETET  
INNEBANDYNS KOMPETENSCENTRUM (IKC) 

SUICIDE ZERO

Forskningssamarbetet IKC mellan Umeå Kommun, 
Umeå Universitet och Svenska Innebandyförbundet 
gick in på sitt 14:e år i januari 2025. Det fortsätter 
i enlighet med de långsiktiga planer som är fast-
ställda i vår gemensamma Svensk Innebandys 
Forskningsplan 2024-2026, där målsättningar för 
forskningens genomförande tydliggörs.

Förutom arbetet med de studier som forskare och 
studenter över hela landet deltagit i har IKC haft en 
viktig roll under revideringen av Svensk Innebandys 
Utvecklingsmodell (SIU) och arrangerat ett forsk-
ningsseminarium i samband med VM i Malmö 2024. 
Under året har även arbeten med internationell 

prägel påbörjats, där den senaste berör frågor om 
förutsättningarna för olika länders landslagsspelare, 
och vi ser ökat intresse av samarbeten på inneban-
dyforskningsområdet både från utländska lärosäten 
och från nationsförbund inom den globala inneban-
dyfamiljen.

Värt att nämna är att IKC-samarbetet uppmärk-
sammas utanför innebandykretsarna, t.ex. genom 
att RF:s information om Riksidrottsuniversitet och 
Elitidrottsvänliga lärosäten nämner IKC som ett 
framgångsrikt sätt bedriva forskningssamarbete och 
en bra modell för att ta fram och föra ut resultat till 
den praktiska verksamheten.

För tredje året i följd har vi ett samarbete med 
Suicide Zero med målet att uppmärksamma ledare, 
föräldrar och spelare att organisationen finns och 
vad den uträttar samt för att lyfta fram behovet av 
mer arbete på området. Under året har en lång-
siktig plan arbetats fram där fokus ligge på att 
sprida Suicide Zeros satsning Idrotthoppet och 
möjligheten till utbildning av ledare inom Svensk 
Innebandys fortbildningskatalog.

Samarbetet med Suicide Zero 
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Idrotten är inte en fredad zon från otryggheter och det gäller även innebandyn. 
Svensk Innebandy behöver ta ett enat och gemensamt ansvar för att skapa 
trygghet för alla som är en del av vår sport. Nu lanseras Svensk Innebandys 
nationella trygghetspolicy med tillhörande vägledning och verktyg.

Trygghetsarbete är otroligt viktigt och något som 
måste prioriteras på förbunds- och föreningsnivå 
likväl som i varje enskilt lag och aktivitetsgrupp 
inom hela Svensk Innebandy.

Svensk Innebandys vision är att bli folksporten för 
alla, hela livet. Vi vill också vara mer än en sport och 
ta ett större samhällsansvar. Allt vi gör ska genom-
syras av vår värdegrund med ledorden inkludering, 
samverkan och nytänkande.

– För att Svensk Innebandy ska vara folksporten för 
alla, hela livet, måste tryggheten vara grundläggande. 
Det är en förutsättning för att vi ska kunna fortsätta 
växa och utvecklas som sport, säger Josefine Sinclair, 
ansvarig för framtagandet av policyn. 

Ett strukturerat och systematiskt trygghetsarbete, 
som omfattar hela innebandyn, är nödvändigt för att 
bli och fortsätta vara allt detta. Detta arbete utgår 
numera från Svensk Innebandys trygghetspolicy.
– Trygghet är inte bara ett ord, det är även i handling. 
Vi som förbund har ansvar att se till att det blir en 
säker miljö inom innebandyn och därför behöver 
vi skapa verktyg för att säkerställa att alla kan delta 
utan att känna sig otrygga. 

Syftet med Svensk Innebandys trygghetspolicy 
är att tydliggöra var vi står i olika trygghetsfrågor 
samt det ansvar vi har för att skapa och upprätthålla 
trygghet. Policyn är Svensk Innebandys utgångs-
punkt i vårt främjande, förebyggande och direkta 
insatser som hjälper oss att agera samt fatta beslut 
på ett sätt som sätter trygghet framför idrottslig och 
ekonomisk framgång.

SVENSK INNEBANDY LANSERAR  
NATIONELL TRYGGHETSPOLICY

AKTIVERING AV NATIONELLA 

FIFTY/FIFTY

INKLUDERINGSKONFERENS I SAMBAND MED VM

Svensk Innebandys jämställdhetsutbildning Fifty/Fifty 
har under året arbetats vidare med. Under herr-VM i 
december rullade en kampanj inne på arenan samt 
på förbundets sociala medier med landslagsspelaren 
Malte Lundmark med fokus på olika förutsättningar 
för flickor och pojkar under en innebandykarriär, och 
en uppmaning till alla föreningar att gå utbildningen 
och vara en del av förändringen framåt. På VM infor-
merade också Svensk Innebandy om utbildningen 
under IFF:s General Assembly meeting, för att locka 
fler medlemsnationer att vilja gå utbildningen. 

Under våren har arbetet med Fifty/Fifty också utveck-
lats till att ta fram en strategi och marknadsförings-
plan för att sälja utbildningen till externa intressenter. 
Vi vet genom arbetet tidigare år att flera idrotter 
nationellt och internationellt samt organisationer i 
offentlig sektor har visat intresse för utbildningen. 
Arbetet planeras tas vidare och lanseras skarpt under 
säsongen 25/26.

Svensk Innebandy bjöd in till en inkluderingskon-
ferens i samband med VM med fokus utveckla och 
rekrytera. Konferensen riktade sig särskilt till förening-
ar och SDF som vill ta del av kunskap och erfarenheter 
kring hur idrotten kan lyckas med sitt inkluderings-
arbete i socioekonomiskt svaga områden och göra 
innebandyn till en idrott för alla.

Syftet var att prata om hur vi kan skapa en framtid 
där alla har en plats på planen.
Konferensen ägde rum den 12 december klockan 
11:00-16:45 i Malmö. 

- Vi vet att innebandyn generellt har svårt att nå ut i 
dessa områden. Vi är en relativt okänd sport för per-
soner födda utanför Europa som om du inte vet att 
den finns, så ser du den inte heller eftersom vi spelar 
inomhus. Det var väldigt fint att se föreningarnas 
engagemang hur vi kan jobba tillsammans för att fler 
ska hitta till oss. Många uppskattade också de exter-
na föreläsningarna där vi hade besök av bland annat 
RF-SISU Västra Götaland samt CIF/Malmö Universitet, 
säger Inez Rehn, Inkluderingsansvarig hos Svensk 
Innebandy.
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Svensk Innebandy har under tre år deltagit i EU-projektet Floorball Fit For Future 
(4F). Under det här verksamhetsåret hölls de sista mötena och projektet summe-
rades och redovisades till EU:s verksamhetsområde för Eramsus+.

Det Tjeckiska Innebandyförbundet erhöll EU-medel 
för att leda ett arbete för utveckling av nationella 
innebandyförbund i Europa. Förutom Svensk Inne-
bandy – som deltagit under hela projektperioden 
tillsammans med Tjeckien – har även nationsför-
bunden från Danmark, Finland, Polen, Schweiz, 
Slovakien, Spanien och Tyskland, samt representanter 
från Internationella Innebandyförbundet (IFF), varit 
involverade.

Centrala delar i 4F har varit kompetens- och erfa-
renhetsutbyte, framtagandet av gemensamma 

verktyg för kartläggning av förbundens status inom 
olika områden och skapandet av en matris för 
skattning av utvecklingsnivå- och -balans. Projektet 
har visat att förbunden i vissa fall har mycket olika 
förutsättningar men också att alla nationsförbund 
har saker att både lära och lära ut. 

4F övergick under året till en del av IFF:s utveck-
lingsarbete och SIBF har deltagit i planeringen av 
kommande gränsöverskridande samarbeten samt 
tilldelats en mentorsroll i det.

HISTORISKT DELTAGANDE PÅ VETERAN-SM  
- 60+ KLASSEN VÄXER
Veteran-SM i 60+-klassen spelades 
för första gången förra säsongen, 
2023/24. Då med fem föreningar 
och sex lag i en herrklass. Till sä-
songens upplaga ökade antal lag 
till nio samt två klasser, en mixad 
och en herrklass. I den mixade 
klassen spelade tre lag och i herr-
klassen 6 lag i två grupper.

Vinnarna av den historiska första 
finalen i mixed-klassen var FBC 
Kalmarsunds seniorer. I herrklas-
sen vann Sigtuna Vit mot Sigtuna 
Blå.
- Vi hoppas att vi kan locka ännu 
fler föreningar att starta en seni-
orverksamhet samt spela Vete-
ran-SM. Det är inte alla som är 

intresserade av att tävla, men 
på Veteran-SM för denna klass 
handlar det väldigt lite om vinsten 
eller förlusten utan gemenskapen, 
många tycker det är väldigt roligt 
att träffa varandra för att prata och 

dela erfarenheter, säger Inez Rehn, 
Inkluderingsansvarig hos Svensk 
Innebandy.

De föreningar som har senior-
verksamhet vittnar alla om att 
deltagarna bidrar otroligt myck-
et till både gemenskapen och 
föreningskänslan. Ett exempel på 
detta är vinnarna i mixedklassen, 
SSL-föreningen FBC Kalmarsund 
vars tränare spelar i föreningens 
damlag. 
- De svenska mästarna i mix-
ed-klassen, Kalmarsund, kan till 
exempel ses hejande i en egen 
klack på sitt damlags matcher. Där 
det dessvärre ekat tomt många 
matcher innan, säger Inez Rehn.

UTREDNING  
3 MOT 3 LILA NIVÅ
Under året har en arbetsgrupp bestående av repre-
sentanter från Svensk Innebandy samt två distrikt ar-
betat med att ta fram ett första steg mot organiserat  
3 mot 3-spel inom förbundets regi på lila nivå. I arbetet 
har det ingått att skicka ut enkäter till rörelsen, prova 
flera pilotprojekt samt haft interna och externa möten. 
Under hösten 2025 är förhoppningen att flera av våra 
distrikt ska vilja prova arrangera 3 mot 3 så vi kan ta 
arbetet vidare och samla in fler erfarenheter. 

- Vi vet att det spelas 3 mot 3 i våra föreningar och 
kollar vi utanför förbundets regi är det en etablerad 
spelform hos många andra aktörer. Vi behöver bli 
ännu fler som spelar innebandy för att det är roligt på 
motionsnivå och 3 mot 3 är på många sätt ett väldigt 
passande alternativ att arbeta vidare med som kom-
plement till vår traditionella innebandy, säger Inez 
Rehn Inkluderingsansvarig hos Svensk Innebandy.

FLOORBALL FIT FOR FUTURE 
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EN HELHETSLÖSNING FÖR SVENSK INNEBANDY 

Svensk Innebandy samlat på en och samma plattform, det är visionen när 
Svensk Innebandy och Solidsport presenterade en ny helhetslösning. Den nya 
plattformen kommer innehålla all streaming, från elit till bredd, och lanseras till 
säsongen 2025/26. ”Vi vill tillgängliggöra vår idrott”, säger Christer Abrahamsson, 
generalsekreterare Svensk Innebandy.

En helhetslösning för streaming, 
interaktion och mycket mer 
samlat i en ny innebandyplatt-
form. En plattform som är tänkt att 
sammanföra hela Svensk Inne-
bandy på ett och samma ställe. 

Den nya plattformen, vars 
namn presenteras vid ett senare 
skede, tas fram tillsammans 
med Solidsport och lanseras till 
säsongen 2025/26. Avtalet med 
Solidsport sträcker sig därefter fem 
år framåt. 
För generalsekreterare Christer 
Abrahamsson har den nya platt-
formen varit ett starkt prioriterat 
område sen han tillträdde under 
sommaren 2024.  

Att offentliggöra den lösning som 
ska föra Svensk Innebandy framåt 
känns väldigt positivt, berättar 
Christer Abrahamsson. 

– Det känns otroligt skönt. Det 
har varit en lång och intensiv tid 
som vi har jobbat med den här 
upphandlingen och det har funnits 
många intressenter tillsammans 
med många professionella och 
bra anbud, säger Christer Abra-
hamsson. 

– Vi är väldigt glada över att kunna 
landa i det som vi gjort nu, det vill 
säga Solidsport och ett femårigt 
avtal. En helhetslösning för Svensk 
Innebandy. 

Ett stort fokus med den nya platt-
formen har legat på att tillgäng-
liggöra sporten. Där det tidigare 
krävts flertalet olika abonnemang 
hos olika aktörer är ambitionen nu 
att samla Svensk Innebandy under 
ett och samma tak.  

– I slutändan handlar det också om 
prisbilder. Vi vill att det här ska vara 
något som alla vill och kan konsu-
mera. Genom att bygga en platt-
form tillsammans med Solidsport 
som vi själva har ägandeskap på 
så kontrollerar vi också tillgänglig-
heten. Det kommer vara väldigt 
viktigt för Svensk Innebandy framåt, 
både för befintliga intresserade och 
kommande innebandyfans.

Svensk Innebandy skapar ny streamingplattform:

Den nya plattformen innebär inte att innebandy 
kommer att försvinna från mediabolag. 

Framöver kommer även andra aktörer vara aktuella för 
att sända sporten, men till skillnad från tidigare blir det 
inte tal om någon exklusiv sändningsrätt.  

– Ska sändningarna vara inlåsta så är det Svensk 
Innebandy som ska låsa in dem. Det är innebandyns 
produkt och det är till innebandyn det ska vara till 
gagn, även sett till ekonomiska fördelar vilket också 
har varit viktigt i det här, berättar Christer Abra-
hamsson.

 

– Med det sagt så tror vi även att SVT, TV4 och många 
andra aktörer i framtiden kommer att spela en väldigt 
stor roll i att sprida vår idrott. Men vi ser inte framför 
oss att vi låser in oss i en annan aktörs miljö utan vi vill 
skapa en egen miljö för vår sport.  

Solidsport har en lång bakgrund inom idrott och inne-
bandy. Företaget bildades 2016 och har som vision att 
möjliggöra och förenkla streaming för fler föreningar 
och idrottsförbund.
 Att Solidsport och Svensk Innebandy nu tecknar 
ett långsiktigt avtal ser Johan Lundqvist, VD för 
Solidsport, som mycket positivt.  

– Det är jättekul, som bolag brinner vi för innebandy 
och har stora förhoppningar om att göra något 
riktigt-riktigt bra tillsammans, säger Johan Lundqvist. 

– Det viktiga för oss är att vi ska hitta en väldigt bra 
produktionssetup så att så många som möjligt kan 
sända sina matcher. Att man kan anpassa produk-
tionsnivå utifrån hur stor publik man har och göra det 
enkelt och roligt. För det ska vara enkelt och kul att 
sända innebandy. 

Att det nya konceptet innefattar allt från elit till bredd 
tror Lundqvist också är en nyckelfaktor till framgång.  

– Det är otroligt kul att se att innebandyn går först här 
och vågar köra det här racet. Det är ett enormt stort 
innebandy-community som finns därute och det vore 
superkul om ännu fler konsumerar ännu mer inne-
bandy på alla nivåer. 

Ett viktigt inslag på den nya plattformen blir inne-
bandyns högsta serie – Svenska Superligan – på både 
dam- och herrsidan. 

Föreningen Svenska Superligans ordförande, Emil 
Risberg, ser med tillförsikt mot framtiden och de 
möjligheter som den nya plattformen kan generera till 
föreningarna. 

– Den unika lösningen med innebandyn på en och 
samma plattform ger oss speciella förutsättningar att 
nå ut. Också i det här sammanhanget ger det klub-
barna möjligheterna att påverka intäkterna, säger Emil 
Risberg.

– Vi vet utifrån de senaste rubrikerna att ekonomi 
såklart är viktigt för en elitförening och vi har fören-
ingar som har det tufft. Vi tror att detta på sikt kan ge 
oss goda möjligheter att öka intäkterna.

Mer information om den nya plattformen kommer att 
presenteras löpande under våren.
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SISTA ÅRET INNAN SSL-ÖVERGÅNG
Svenska Superligan på dam- och herrsidan är inneban-
dyns högsta nationella serie och lockar årligen ett stort 
intresse. Nu har Föreningen Svenska Superligan (FSSL) 
och Svenska Innebandyförbundet (SIBF) kommit över-
ens om de kommersiella rättigheternas framtid för 
den högsta serien – från och med säsongen 2025/26. 

Sedan juli 2020 har Svenska Innebandyförbundet 
(SIBF) upplåtit de kommersiella rättigheterna avseen-
de Svenska Superligan (SSL) till Föreningen Svenska 
Superligan (FSSL). Upplåtelsen har skett genom ett 
avtal mellan SIBF och FSSL som träffades i slutet av 
2019. Avtalet löper på 5 år.

Nu meddelar SIBF och FSSL gemensamt att avtalet 
upphör att gälla efter avtalstidens utgång. Det innebär 
att de kommersiella rättigheterna återgår till Svenska 
Innebandyförbundet om ett år, till säsongen 2025/26.

Christer Abrahamsson, ny generalsekreterare för 
Svenska Innebandyförbundet, ser positivt på den 
resa som nu kan påbörjas tillsammans med FSSL och 
SSL-föreningarna.

– Vi står inför ett nytt spännande kapitel i Svensk 
Innebandys historia. Svenska Superligan är ett av de 
viktigaste skyltfönster som vi har för vår sport och är en 
liga som intresserar många, säger Christer Abrahams-
son, och fortsätter:

– Tillsammans med Föreningen Svenska Superligan 
och SSL-föreningarna kan vi nu blicka framåt mot att 
skapa bästa möjliga förutsättningar för att ligans att-
raktionskraft ska fortsätta växa.

Tillsammans med parterna och med överenskom-
melser som beaktar SSL-föreningarnas intressen, ska 
Svensk Innebandy nu fortsätta att utveckla produkten 
SSL, berättar Märit Bergendahl, styrelseordförande för 
Svenska Innebandyförbundet.

– Först vill jag rikta ett tack till Föreningen Svenska Su-
perligan för det arbete som gjorts för att stärka ligan, 
säger Märit Bergendahl och fortsätter:

– Svenska Superligans betydelse för hela innebandy-
rörelsen går inte nog att understryka, därför är det av 
största vikt att vi står enade inför framtiden. Det känns 
väldigt positivt att rättigheterna nu återgår och nu ska 
vi – tillsammans – förvalta och utveckla intresset för 
världens bästa liga.

– Vi ser fram emot att fortsätta utveckla SSL i tät dialog 
och samverkan med Svenska Innebandyförbundet. 
Det finns mycket att göra samtidigt som potentialen 
är hög. Men för att nå dit vi vill så är vi övertygade om 
att vi behöver göra detta tillsammans med förbundet. 
Så nu har vi den här säsongen på oss att hitta former-
na för hur samarbetet ska se ut, inkluderat avtal som 
även framöver tillgodoser SSL-föreningarnas rättig-
heter, säger Emil Risberg, ordförande för Föreningen 
Svenska Superligan.

FSSL och SIBF överens – SSL-rättigheterna till Svenska Innebandyförbundet
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INNEBANDY.TV OCH APPEN
Sista säsongen för Innebandy.TV och Svensk Innebandys app

Innebandy.TV har under säsongen passerat 10 000 
sända matcher, att jämföra med  7 000 förra säsong-
en. Under säsongen som gått har vi sänt fler gratis-
matcher vilket i sin tur har ökat på tittarsiffrorna. 
 
Från starten säsongen 2017/18 har vi har haft en upp-
gång på ca 20% per säsong, både för antalet matcher 
och utdelning till sändare. Denna säsongs ökning på 
lite drygt 30% beror till stor del på att de sändare som 
har AI-kameror sänder fler matcher. 
 
Topp tio - flest tittare denna säsong:

• Junior-SM, final herr, 1 730 tittare

• Distrikts-SM, final herr, 1 247 tittare 

• Distrikts-SM, final dam, 1 011 tittare

• Sverige-Finland, Euro Floorball Tour herr, 1 003 tittare

• Sverige-Finland, Finnkampen dam, 947 tittare

• Sverige-Nederländerna, 3:e prismatch  

(rullstolsinnebandy), 817 tittare

• Sverige-Finland, Finnkampen dam, 733 tittare

• Ungdoms-SM, final pojkar, 647 tittare

• Undoms-SM, final flickor, 537 tittare

• Sverige-Finland EFT dam, 520 tittare
 
Vi har sänt 10 570 matcher i år. Det är en ökning med 
38%. Vi kommer att betala ut 1,9 miljoner kronor till 
föreningarna som sänder. Det är en ökning med 25% 
från i fjol.
 
Under alla säsonger har vi gjort 30 000 sändningar/
matcher.

Svensk Innebandys App

I början av 2020 lanserade Svensk Innebandy sin nya 
app. 

Svensk Innebandys app har under fem år gett alla 
matcher möjlighet att få en härlig bevakning med 
bilder, video, livestreaming, highlights, kommentarer 
och hejarop. 

Appen har bidragit med intäkter till lag och föreningar 
som kunnat tjäna pengar genom att livesända sina 
matcher, och genom digitala lag- och föreningsspon-
sorer.
 
Under tidens gång har appen vuxit enormt, nedan 
följer siffror från respektive säsong. 
 
2020/21*
Användare: 100 800
Snitt besökare per match: 176
 
*Säsongen 2020/21 pågick pandemin Covid-19, samt så 
saknade viss data i rapporten från Sportswik.
 
2021/22:
Användare: 176 456
Sidvisningar: 614 miljoner
Livesända matcher: 2 385
Snitt besökare per match: 283
 
2022/23
Användare: 212 416
Sidvisningar: 609 miljoner
Livesända matcher: 1 854
Snitt besökare per match: 349
 
2023/24
Användare: 253 232
Sidvisningar: 823 miljoner
Livesända matcher: 2 366
Snitt besökare per match: 399
 
 
2024/25
Användare: 294 888
Sidvisningar: 974 miljoner
Livesända matcher: 2 971
Snitt besökare per match: 421
 
 Avslutet för Innebandy.TV och appen är början på vår 
nya plattform som ni också kan läsa om i årets Verk-
samhetsberättelse.

SÅ MÅNGA NÅR SVENSK INNEBANDY
Svensk Innebandy fortsätter att växa på sociala medier. 
Alla plattformar växer förutom X (före detta Twitter) i 
antalet följare och mest av allt är det återigen TikTok 
som lockat flest nya följare. Totalt har vi nu cirka 148 900 
följare i våra olika sociala medier (Facebook, Instagram, 
LinkedIn, TikTok, X och Youtube). Vilket är en procentu-
ell ökning med 17 procent jämfört med förra årets siffra.

Fokus under säsongsåret har varit att lägga mer vikt vid 
videopubliceringar, både i produktioner och det dagli-
ga arbetet i samband med större evenemang eller pro-
jekt. Tilltalet har fortsatt att vara kanalspecifikt i arbetet 
där avvägningen av bland annat längd och format på 
videon har varit stora parametrar för publicering.
 
Ett av de stora arbetena där det var video och gav frukt 
var under höstsäsongens youtubeavsnitt ”Följ jakten 
på VM-debutanterna” och ”Följ med när Kung Jörgen 
hyllas” då enskilda trailers gav upphov till stor tittning 
på YouTubekanalen. En stor mängd av trafiken – på 
framför allt VM-debutanternavideon – kom direkt från 
vår korta trailers i sociala medier.

Antalet videovisningar har gått upp till helheten om vi 
tar in alla plattformar (numera 35 miljoner) men mins-
kat på Instagram. En reflektion som också stödjer vår 
enhets upplevda känsla att Instagram ändrat sin algo-
ritm till att förespråka bilder, istället för videos i flödet.
 
Likt tidigare säsonger så är de stora topparna i räckvidd 
och engagemang i samband med de olika mästerskap 
och evenemang som vi har för både för landslag och 
klubblag. De fem största topparna i år var VM i Malmö, 
SM-finalen i Avicii Arena, Junior- SM i Växjö, Distrikt-SM 
i Nyköping och Junior-SM i Växjö.

– Vi har blivit mer kanalspecifika under åren men det 
arbetet är något som är fortsatt viktigt framöver om 
vi ska växa och skapa nytt intresse. När vi nu ser att 
Instagram går tillbaka till förorda bilder och karusel-
linlägg istället för videos och reels i sina algoritmer så 
gäller det att veta vad och varför vi lägger ut ett visst 
innehåll på vilken plattform, säger Martin Almroth, 
digital kommunikatör på Svensk Innebandy.

34 097 38 333
FÖLJARE PÅ FACEBOOK

2023/24 - 33 000
PRENUMERANTER AV 

PASSNINGEN
2023/24 - 23 371

11 911
FÖLJARE PÅ TWITTER

2023/24 - 12 100

2 596
FÖLJARE PÅ LINKEDIN

2023/24 - 2 224

71 385
FÖLJARE PÅ INSTAGRAM

2023/24 - 65 800

22 600
FÖLJARE PÅ TIKTOK

2023/24 - 15 400

294 866
ANVÄNDARE AV APPEN

2023/24 -253 148

8 600
FÖLJARE PÅ YOUTUBE

2023/24 - 7 890
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Under säsongen 2022/23 utsåg Svensk 
Innebandy för första gången Folksportens 
Hjälte. Då utsåg vi två personer som 
hyllades för sitt beundransvärda arbete 
i sin innebandyförening. 

Utmärkelsen fortsatte sen att delas ut även förra 
säsongen i samarbete med vår huvudpartner OBOS. 
Vi har gått från 44 nomineringar år ett, till 134 nomine-
ringar år två och den här säsongen fick vi in mer än 
dubbelt så många, 316 stycken.

Folksportens hjälte 

2022/23 –  Marie Nygren – AIK Innebandy och  
Rolf Lundgren – IK Sirius IBK

2023/24 – Peter Johansen - LI20 IBF

2024/25 – Jessica Blom – IFK Gnesta

UPPDATERING ANSVARSFÖRFLYTTNINGEN  
AV PARAINNEBANDY 
Det som tidigare kallats inkluderingsprocessen, alltså processen som innebär att 
parainnebandy ska flyttas över från parasportförbundet till innebandyförbundet, 
bytte under 2024 namn till ansvarsförflyttningen efter beslut från parasportför-
bundet och Riksidrottsförbundet.

PARTNERS – SILLY SEASON
Under säsongen har det skett en del förlängningar med våra tidigare partners 
och även med nätverket. 

Förlängningar har skett med spelare som: 
-  Cheap Energy – ett fördjupat avtal, på två år, som 

räknar in även SSL och Allsvenskan. 

-  Folksam - tre nya år med en partner som varit med 
sen 1981. 

- EY – förlänger två år

- Europcar – förlängning på två år.

- Unihoc – förlängning på fem år.

-  Newbody, valde att förlänga sitt avtal även under 
säsongen 2024/25. 

Även i nätverket skedde tre förlängningar:
Passion Lab, Stark Relation och TCT följer med oss 
framåt samt att Simpel var med som ett nytt tillskott 
under säsongen 2024/25.

FOLKSPORTENS HJÄLTAR

I övrigt sig ser processen ut som tidigare, med måldatum 
att ansvaret för parainnebandy flyttas över till Svenska 
Innebandyförbundet den 1 juli 2026. 

Det jobb som påbörjades i arbetsgrupper inom fyra 
områden under förgående verksamhetsår avslutades 
i maj 2024 med en gemensam träff i Linköping. Där 
fick respektive grupp föreslå hur Svensk Innebandy 
bör hantera olika frågor inom de fyra områdena i den 
fortsatta processen med ansvarsförflyttningen. De fyra 
fokusområdena var kommunikation, tävling & adminis-
tration, utveckling & återväxt samt utbildning. 

Efter att gruppernas arbete sammanställdes under 
sommaren gick vi in i ett skede där vi behövde gå från 
att jobba övergripande inom olika områden till att bli 
mer konkreta och börja ta beslut.  

För att skapa tydlighet kring det fortsatta arbetet 
skapades en intern prioriteringslista bestående av 

frågor som behöver behandlas. Kopplat till varje fråga 
finns uppgifter eller andra delar som behöver arbetas 
igenom för att kunna komma till ett välgrundat och bra 
beslut. Med andra ord ett arbete som är mer på detalj-
nivå än vad som tidigare varit fallet. 

- Även om det kan vara otydligt utåt sett så har vi tagit 
stora steg framåt i ansvarsförflyttningen. Jag känner 
mig trygg i vårt arbete och att vi gör vad som krävs för 
att nå vår målsättning för parainnebandyn den dagen vi 
tar över ansvaret, det vill säga att skapa bättre förutsätt-
ningar för spelare, ledare och föreningar, säger Jonatan 
Widell, Parainnebandyansvarig 

Trots att arbetet nu sker mer på detaljnivå än tidigare 
är det viktigt att komma håg att det fortfarande är en 
process som behöver ta tid. Överflytten är inte i mål än 
på ett tag, men det är viktigt att vi utifrån våra olika roller 
inom innebandyn strävar efter att komma dit.  
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PARAINNEBANDYN HAR FÅTT EN EGEN LOGGA
Svensk Innebandy arbetar med att få in parainnebandyn under sitt paraply.  
Vi har kommit en bit på vägen och nu har vi sett över den grafiska biten.  
Det är parainnebandyns tur att för första gången få en egen logotyp. 
  

HISTORISKT ELINNEBANDYLÄGER I VÄXJÖ
 

I helgen stod Svensk Innebandy för första gången som arrangör för ett 
elinnebandyläger i Växjö. Ett arrangemang som uppskattats hos deltagare, 
föräldrar och medföljare.

För personer med omfattande rörelsenedsättning 
finns inte många alternativ för att vara del av samma 
gemenskap man får uppleva i innebandyn. Elinnebandy 
är en lagsport där alla har samma förutsättningar, 
anpassade efter individuella behov. Det gör att många 
personer med olika typer av rörelsenedsättningar kan 
utöva sporten.

Som del av i processen att ta över ansvaret för para-
innebandy har Svensk Innebandy för första gången 
anordnat ett elinnebandyläger, i samverkan med 
Parasport Sverige, projektet Elinnebandy är livet och 
Hjärtebarnsfonden. Lägret var riktade till dels aktiva 
elinnebandyspelare för att utvecklas, utbyta erfaren-
heter och lära sig av varandra. Dels nya personer som 
inte spelat elinnebandy tidigare.

– Att arrangera lägret bidrar även till att visa att para-
innebandyn, och i detta fallet just elinnebandy, är 
viktig för Svensk Innebandy, säger Jonatan Petersson, 
parainnebandyansvarig Svensk Innebandy, och fortsätter:

– Det ska vara en självklar och naturlig del av inneban-
dyfamiljen, där vi vill bidra till att skapa bättre förutsätt-
ningar för spelare, ledare och föreningar. Detta är ett 
steg på vägen.

Lägret hade totalt 14 deltagare från Gävle i norr till Mal-
mö i söder, där bland var det tolv befintliga elinneban-
dyspelare och två nya som kom för att prova på. Båda 
dagarna hade flera träningstillfällen med både taktiska 

övningar och matchspel där allt kulminerade i en 
turnering på söndagen. Hos deltagarna finns det en 
gemensam glädje över lägret och helgen i sin helhet.

– Det har varit jättekul, säger Arvid Tiderman, spelare i 
NHIF elinnebandy från Norrköping.

Vilket även speglades hos andra deltagare.

– Det har varit jättekul nu när vi spelade match och 
man mixade lagen så man får spela med nya spelare, 
säger Sebbe Olsson, spelare i Tuna Tanks från Eskilstuna.

Även föräldrar och medföljare har sagt fina ord och 
uttryckt sin uppskattning av lägret.

– Det här har varit det absolut bästa som har kunnat 
hända elinnebandyn i Sverige, säger Owe Olsson, led-
are i Tuna Tanks. 

– Sen är det kul för oss föräldrar och assistenter att 
träffas och få ett ansikte på ett annat sätt, att få se att 
man är inte ensam i det här, säger Emilie Bergström, 
mamma till en av deltagarna.

Alla fina ord som deltagarna, föräldrar och medföljare 
delat med sig av under helgen betyder mycket.

– Det känns otroligt glädjande och som ett gott tecken 
på att helgen varit uppskattad, säger Jonatan Petersson.

Varför behövs en parainnebandy-logotyp?  
Genom att skapa en logotyp som representerar 
parainnebandyns spelformer önskar vi på ett tydligt 
sätt markera att parainnebandyn är en lika självklar 
del av innebandyn som våra andra delar.  
  
– Vi vill att logotypen ska ge både utövare och andra 
runt verksamhet en känsla av och bekräftelse på 
att parainnebandy är viktigt för Svensk Innebandy, 
säger Jonatan Petersson, parainnebandyansvarig på 
Svenska Innebandyförbundet.  
  
Målsättningen är att loggan ska användas i olika 
sammanhang och vara en igenkänningsfaktor för 
innebandy för personer med funktionsnedsättning.   
  

– Vi vill ha logotyper som är användbara och till-
gängliga för föreningar och distrikt. Målet är så 
klart att deltagarna i verksamheten vill visa upp sitt 
deltagande och använda våra olika logotyper i sina 
produktioner, säger Lisa Eskils, varumärkesansvarig 
Svensk Innebandy.   
  
För att logotypen ska vara användbar i olika 
sammanhang och för olika föreningar har den tagits 
i flera versioner. Den kommer i både stående och 
liggande versioner samt i olika färgsättningar för att 
kunna användas av föreningar och förbund med 
verksamhet inom parainnebandy.   
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Hela rullstolsinnebandyns elit samlades den 6–8 
december för att spela turneringen, och förutom Sverige 
deltog även USA, Tjeckien, Schweiz och Nederländerna i 
Stadions Sporthall, Malmö.

Så här en månad senare har alla siffror kommit in från 
turneringen, och det visar sig att det var ett fint intresse 
för turneringen både på plats och för att se den via Inne-
bandy.TV. Snittet från alla 15 matcher som sändes var 
304 unika tittare per match.

– Bronsmatchen mellan Sverige och Nederländerna 
hade 750 unika tittare, vilket tyder på ett stort intresse 
både nationellt och internationellt. Det var även tittare 
från 17 olika länder som såg turneringen, berättar 
Jonatan Widell, parainnebandy-ansvarig på Svensk 
Innebandy, som är positivt överraskad:

– Personligen är jag mycket nöjd. På förhand var det 
svårt att gissa på hur många tittare vi skulle ha på Inne-
bandy.TV, men ett så högt snitt hade jag absolut inte 

förväntat mig. Framför allt ser vi stora toppar, vilket visar 
att det finns ett intresse. Därför har vi nu beslutat att den 
sista omgången i Sverigeserien och slutspelet i maj ska 
sändas kostnadsfritt på Innebandy.TV.

Bland deltagarna i turneringen fanns Sveriges lands-
lagsman Roberth Isaksson. Att turneringen sammanföll 
med VM i Malmö Arena blev också ett stort skyltfönster 
för rullstolsinnebandyn, då en uppvisningsmatch 
spelades.

– Det var fantastiskt roligt att få spela inför svensk publik. 
Det betyder allt för mig att få representera landslaget, 
och det blir extra speciellt att spela på hemmaplan 
så klart. Uppvisningsmatchen var dessutom en riktig 
höjdpunkt, säger Roberth Isaksson och fortsätter om 
intresset:

– Jag tror att det kan komma att betyda mycket för 
sportens utveckling. Förhoppningsvis får fler upp 
ögonen för sporten och intresset växer, och att fler lag i 

TITTARSUCCÉ OCH FRAMSTEG 
UNDER SWEDISH FLOORBALL WHEEL CUP
Samtidigt som det 15:e herr-VM:et spelades så arrangerades den första inter-
nationella rullstolsinnebandyturneringen – Swedish Floorball Wheel Cup – i 
Sverige. En turnering som gav mersmak och ledde till flera framsteg direkt.
”Det var många som sa att det var ett minne för livet”, säger Jonatan Widell  
om turneringen.

förlängningen bildas, både på klubbnivå och landslags-
nivå. Synligheten är viktig på alla sätt.

Ansvarsförflyttningen som nu görs inom parainne-
bandyn bidrar också till ökad synlighet, där Svensk Inne-
bandy tar över ansvaret från parasportförbundet. Detta 
arbete leds av Jonatan Widell på Svensk Innebandy.

– En viktig del av vårt arbete handlar om att synliggöra 
parainnebandyn, och rullstolsinnebandyn i synnerhet. 
Uppvisningsmatcherna under VM mellan Sverige och 
Slovakien var något alldeles särskilt. Att spela rullstolsin-
nebandy inför tusentals i Malmö Arena under båda peri-
odpauserna var en unik upplevelse. Många beskrev det 
som ett minne för livet, och det var flera som lämnade 
arenan med stora leenden, säger Jonatan Widell.

Sverige kammade hem bronspengen efter en 6-3-seger 
mot Nederländerna. En skön revansch efter semifi-
nalförlusten mot Schweiz. I finalen blev det ett tufft 
möte mellan Tjeckien och Schweiz, där Schweiz drog 

det längsta strået och säkrade guldmedaljen efter en 
3-2-vinst. Det var något historiskt då det var Schweiz 
första vinst i internationella sammanhang och första 
gången Sverige inte vann.

Även utanför planen togs viktiga steg framåt för 
parainnebandyn på internationell nivå. Under General 
Assembly (IFF:s generalförsamlingsmöte) beviljades en 
motion om att Internationella Innebandyförbundet (IFF) 
ska inrätta en Para Floorball-kommitté.

– Att motionen antogs var ett stort framsteg för 
parainnebandyn. I samband med detta deltog IFF:s 
generalsekreterare John Liljelund och ordförande 
Thomas Eriksson i prisutdelningen, tillsammans med 
Svensk Innebandys styrelseledamot Pontus Berger. Det 
uppskattades stort och visar tydligt vilken riktning vi är 
på väg i med denna process, säger Jonatan Widell.

Därvid beslutades bland annat följande:

• Uppdrag till Förbundsstyrelsen att genomföra en 
utredning, där representanter för SDF ska ingå i 
utredningsgruppen, av verksamheten för spelare i 
åldersspannet 15-20 år innefattande övergången från 
ungdom till seniorspel. Utredningen ska redovisas 
vid nästkommande Tävlingskonferens. 

• Förändring av fördelning av direktplatser till Division 
1 Herrar såtillvida att vid fördelningen av ev. vakans-
plats ska de SDF med tre eller flera gemensamma 
division 2 serier på herrsidan tillfrågas först. 

• Förändringar/tillägg av befintliga Tävlingsbestäm-
melser t.ex. införandet av nationellt utbildningskrav 
med ledarlicens i barn och ungdomstävlingar.

TÄVLINGSKONGRESSEN 2024 
I samband med första helgen av Herr-VM i Malmö i december hölls 
Tävlingskongressen 2024.
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Svensk Innebandys Utvecklingsmodell – SIU – är vår 
beskrivning för hur vi utövar idrott i allmänhet och inne-
bandy i synnerhet och såg dagens ljus 2012. Under dessa 
tolv år har det skett ett gäng mindre förändringar men 
nu, ett decennium senare, görs den största revideringen 
någonsin där huvudmodellen och innehållet kommit att 
förändras mer påtagligt.

– Vi har dels gjort en uppdatering i enlighet med den 
senaste forskningen på de områden som SIU omfattar, 
dels sett över utformningen där vi lyfter fram ungefär 
samma saker som tidigare men inte uppdelat i lika 
många nyckelområden som förra modellen, säger 
Anders Jonsson utvecklingschef på Svensk Innebandy 
och fortsätter:
– Vidare har det tillkommit vissa saker som lyfter fram 
helheten med den goda idrottsmiljön och att fören-
ingen, inte bara enskilda ledare, behöver känna till SIU 
och förhålla sig till modellen. Det finns också ett antal 
uppfräschade och även helt nya bilder i materialet. 

I utvecklingsmodellen tydliggörs Svensk Innebandys 
vision att vara Folksporten för alla – alltid och visar 
att Svensk Innebandy har något att erbjuda för alla 
oavsett ålder, ambitionsnivå och förutsättningar. SIU är 
anpassad till biologisk ålder snarare än kronologisk ålder. 

– SIU är fylld av etablerad kunskap om vad som fungerar 
när det kommer till individers idrottsliga utveckling och 
för att alla ska känna sig välkomna och vilja spela inne-
bandy hela livet, säger Anders Jonsson och förtydligar:

– Man kan säga att SIU sätter tonen för alla innebandy-
aktiviteter, alla åldrar och alla ambitionsnivåer, och ger 
oss en gemensam grund att stå på när innebandyn ska 
bli det givna förstavalet för alla som vill leka, träna och 
tävla i idrott.

SIU-MODELLEN UPPDATERAD:  
”FYLLD AV ETABLERAD KUNSKAP”
Svensk Innebandys Utvecklingsmodell (SIU) har funnits sedan 2012. Nu har 
modellen – som berör allt ifrån de yngsta spelarna till eliten och våra äldsta 
utövare – reviderats med färsk forskning och uppdateringar. 

DEN NYA ELITTRÄNARUTBILDNINGEN HAR STARTAT 
– ÅRSLÅNG UTBILDNING, SSL-TRÄNARE
Under säsongen 2024/25 hade tränare i elitförbere-
dande verksamhet eller på elitnivå chansen att delta i 
Svensk Innebandys nya Elittränarutbildning (ETU). Det 
var en ettårig utbildning som bestod av fyra tvådagar-
sträffar. 

Med grunden i sin egen personliga utveckling ska 
deltagarna känna en ökad trygghet i att leda deras 
aktivas personliga, prestations- och resultatmässiga 
utveckling.  

Under utbildningens gång fick deltagarna ta del 
av de fokusområden som ingår i våra tränarut-
bildningar: Spelet, Ledarskap, Idrottspsykologi och 
Fysträning. Samt även ta del av både aktuell forskning 
och beprövade metoder från innebandyn.

I Innebandyns ETU fick deltagarna också en unik 
möjlighet att bygga sitt nätverk och/eller stärka det 
nätverk de redan har. Bland utbildarna på ETU finns 
både de som är verksamma vid högskolor och univer-
sitet, samt representanter från tillämpning inom 
elitidrotten. 

– Det har länge saknats en Elittränarutbildning i 
Svensk Innebandy, och det är såklart oerhört roligt 
att få starta upp till hösten. Jag är övertygad om att 
utbildningen stärker tränaren själv i sin roll, men också 
att det är ett stort kliv för svensk innebandy i stort på 
elitnivå, säger Andrea Hjelmåker, utbildningsansvarig 
hos Svensk Innebandy.

De fysiska träffarna är lärarledda, gemensamma 
och obligatoriska för samtliga studerande. Under-
visningen bedrivs i form av föreläsningar, seminarier, 
litteraturstudier och praktiska övningar.  

Spelet: 30 september – 1 oktober 2024 

Innebandyfys: 27 – 28 januari 2025 

Ledarskap: 3–4 maj 2025 

Idrottspsykologi: 6–7 juni 2025
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NU BLIR LEDARUTBILDNING ETT KRAV – 
FÖR EN TRYGGARE OCH BÄTTRE INNEBANDY
Från och med säsongen 2025/26 behöver majoriteten av barn- och ungdoms-
ledare som finns med på matchprotokollet ha genomgått en godkänd utbild-
ning. Målet är att skapa tryggare miljöer, bättre träningar och få en starkare 
innebandy i hela landet.
Från och med säsongen 2025/26 införs ett nytt utbildningskrav för alla ledare inom barn- och ungdomsinnebandy. 
Majoriteten av de som står med på matchprotokollet ska ha gått en godkänd ledarutbildning. Syftet är att höja kvali-
teten på ledarskapet och skapa trygga och utvecklande miljöer för barn och unga.

Bakgrunden är att många distriktsförbund efterlyst tydligare och gemensamma riktlinjer. Genom dialoger, arbets-
grupper och remissrundor togs det fram ett förslag som klubbades igenom på tävlingskongressen i december 
2024.  

Målet är att ge alla ledare en gemensam grund att stå på, oavsett var i landet man verkar. Med utbildade ledare 
skapas inkluderande miljöer där barn kan leka, träna och utvecklas och där ska Svensk Innebandy fortsätta att vara i 
världstopp.

Så här införs kravet stegvis:

•  Säsongen 2025/26 ska majoriteten av ledarna i båset vara utbildade. Hur många som måste vara utbildade beror 
på hur många ledare man har i båset. 

•  Från säsongen 2026/27 så ska alla ledare som står med på matchprotokollet ha giltig utbildning. 

•  På sikt, efter säsongen 2026/27, är målet att kravet ska utökas även till högre licensnivåer och serier.

Det kommer att finnas olika utbildningar för olika tränare och de är giltiga i två-tre år, beroende på nivå.
Distrikten ansvarar för att kontrollera att kraven följs – minst två gånger per säsong. Vid brister börjar man med en 
varning och en påminnelse om utbildning. Vid upprepade fall kan det bli aktuellt med böter, men inga matcher 
kommer att ställas in.

Fokus ligger på att uppmuntra – inte bestraffa.

Kravbilden för antalet ledare på barn- och ungdomsnivå säsongen 2025/26

Antal ledare i båset Minst antal utbildade ledare i båset

1 1

2 1

3 2

4 2

5 3
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VM - HÅLLBARHET
Hållbart Evenemang
Ett av innebandy-VM 2024:s kärnvärden var hållbarhet. 
Mästerskapet har följaktligen genomsyrats av höga 
hållbarhetsambitioner på alla nivåer – både socialt, miljö-
mässigt och ekonomiskt. Hållbarhetsarbetet har bland
annat tagit form genom att mästerskapet har håll-
barhetscertifierats, blivit kranmärkt samt deltagit i ett 
EU-projekt om hållbarhet.

Certifieringen
Innebandy-VM 2024 blev det första innebandymäster-
skapet i världen att få certifieringen

Hållbart Evenemang, vilket är en tredjepartscertifie-
ring som drivs av Greentime. För att nå certifieringen 
behöver arrangören bakom evenemanget uppnå ett 
antal hållbarhetskrav samt granskas av oberoende revi-
sorer, både inför och under evenemanget.

Hållbarhetskraven är indelade i tre områden - Organi-
sera, Socialt och Miljö - och inkluderar till exempel att 
presentera en aktuell hållbarhetspolicy, kommunicera 
digitalt och sätta upp mätbara hållbarhetsmål för evene-
manget. Besökarna hade också möjlighet att bidra till 
ett mer hållbart evenemang genom att exempelvis resa 
med kollektivtrafik, välja miljövänliga hotell och sortera 
sitt avfall i de olika sorteringsbehållarna i arenorna.

Hållbarhetsarbetet är en viktig utveckling för både 
innebandy-VM och sporten som helhet. Certifieringen 
offentliggjordes när VM-organisationen, tillsammans 
med Malmö stad och Malmö Arena, uppfyllde alla de 
obligatoriska krav som certifieringen innefattar. I och 
med detta kvitto blir mästerskapets hållbarhetscertifie-
ring en unik prestation för sporten.

Kranmärkningen
Kranmärkt är en nationell hållbarhetsmärkning för 
verksamheter som väljer kranvatten istället för förpackat 
vatten – förpackat vatten orsakar onödiga utsläpp och 
avfall, samtidigt som vi i Sverige har ett av världens 
renaste kranvatten.

Med detta i åtanke valde innebandy-VM 2024 att enbart 
servera kranvatten i alla backstageområden under 
mästerskapet, vilket medförde att dessa ytor kunde 
kranmärkas. 

För att underlätta för de grupper som verkade backs-
tage under evenemanget, ordnades vattenstationer 
runtom i arenorna. Personal, volontärer och mediaper-
sonal blev dessutom utrustade med miljövänliga vatten-
flaskor, gjorda av sockerrör, som de kunde använda för 
att fylla på med vatten under evenemanget.

EU-projektet GAMES
Svensk Innebandy och innebandy-VM 2024 medver-
kade tillsammans med flera andra idrottsförbund i 
EU-projektet GAMES. Projektet startade i juni 2022 med 
syftet att minska idrottens klimatpåverkan, öka miljö-
medvetenheten och skapa en mer hållbar framtid. Den 
avslutande konferensen för projektet hölls på Malmö 
Arena Hotel under innebandy-VM, där resultat och 
goda exempel presenterades för inbjudna deltagare. 
Innebandyn har, genom sitt deltagande i projektet, 
fått tillgång till viktiga hjälpmedel och redskap för att 
kunna arbeta mer hållbart. Detta arbete har till exempel 
innefattat framtagandet av hållbara strategier, men 
även initiativ såsom projektet Insamlingsboxar. För detta 
projekt välkomnades föreningar i innebandysverige att 
beställa kostnadsfria insamlingsboxar till sina tränings-
hallar, vilket möjliggjorde insamling, återanvändning och 
återvinning av innebandyutrustning som av olika anled-
ningar inte längre används. Totalt delades 200 boxar ut 
till över 60 föreningar runtom i Sverige.

Policyer
Kopplat till hållbarhetsarbetet togs följande tre doku-
ment fram inför innebandy-VM 2024: Hållbarhetspolicy, 
Jämställdhetsplan samt Trygghetspolicy. Hållbarhetspo-
licyn publicerades på VM:s officiella hemsida med syfte 
att redogöra för innebandy-VM 2024:s inriktning och 
fokusområden kopplat till hållbarhet. Denna policy arbe-
tades fram i samråd med evenemangets samarbets-
partners, men delades även med andra grupper inför 
och under mästerskapet – bland annat volontärerna. 

Jämställdhetsplanen togs fram som ett internt doku-
ment, för Svensk Innebandy samt VM:s samarbetspart-
ners, med avsikten att beskriva vår syn på jämställdhet 
och hur vi övergripande arbetar med frågan under 
innebandy-VM.

Detta arbete inkluderade till exempel att sträva efter 
att uppnå en 50/50-könsfördelning bland volontärer, 
där utfallet till slut blev väldigt nära – 46 % kvinnor och 
54 % män.

VM:s trygghetspolicy riktade sig till alla som på något sätt 
var delaktiga i genomförandet av innebandy-VM 2024, 
däribland VM:s ledning, medarbetare och volontärer.

I denna policy beskrevs rätten att känna sig trygg 
under mästerskapet, de olika trygghetsområdena 
som innefattades i policyn samt vilka steg som skulle 
följas vid händelse av trygghetsärende. Därutöver 
fanns även en tydlig ansvarsfördelning med tillhö-
rande kontaktlista. Förhoppningen är att dessa tre 
dokument, eller åtminstone delar av dem, ska kunna 
leva vidare inom Svensk Innebandy även efter VM.

Återbruk i form av tygpåsar
En del av VM:s arenabranding återbrukades genom att 
den användes vid produktion av tygpåsar, vilka bland 
annat används som priser vid andra innebandyevene-
mang efter mästerskapet.
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48 matcher på nio tävlingsdagar
VM-turneringen genomfördes under nio tävlings-
dagar i två matcharenor (Malmö Arena och Baltiska 
Hallen). Hela 82 procent av publiken gav arrange-
manget helhetsbetyget bra/mycket bra. Många av 
VM:s sponsorer får höga erinransvärden i samma 
undersökningar. VM blev ett riktigt familjeevene-
mang och över 70 % besökte VM tillsammans med 
familjen.

Volontärer
Omkring 250 volontärer arbetade under mästerskapet. 
Utöver dessa så medverkade ett antal skånska inneban-
dylag som sargvakter. Genom ett samarbete med ICA 
så serverades närmare 3 000 måltider under evene-
manget till volon tärer och övrig personal. 

Huvuddelen
av volontärerna medverkade dels på en digital utbild-
ning/introduktion den 18 november 2024 samt dels på 
en fysisk kickoff i Malmö Arena den 4 december 2024.

Invigning
Inför Sveriges premiärmatch mot Slovakien hölls en 
kortare invigning genom ett öppningstal av IFF:s presi-
dent Tomas Eriksson och uppträdande av Copenhagen 
Drummers.

Logistik
De deltagande nationernas lokala transporter till/

från matcher och träningar, gjordes huvudsakligen 
via fyra bussar från Västanhede Charter. Det totala 
antalet busstransfers uppgick till 300. Som en del 
i mästerskapets hållbarhetsarbete och genom ett 
samarbete med Skånetrafiken tillhandahöll VM-orga-
nisationen tågbiljetter till/från Malmö för de nationer, 
samt till huvuddelen av de internationella delegaterna, 
som ankom till/avreste från Copenhagen Airport. 
Persontransporterna av främst internationella dele-
gater var relativt begränsade då behoven för hämt-
ning/lämning av denna målgrupp huvudsakligen 
behövdes vid deras resor mellan det officiella IFF-ho-
tellet och Baltiska Hallen.

Antidoping
På uppdrag av Internationella Innebandyförbundet (IFF) 
och VM-organisationen genomförde Antidoping Sverige 
dopingkontroller av samtliga landslag (totalt 22 tester).

Gula Väggen
Ett samarbete med supporterföreningen Gula Väggen 
initierades vilket bidrog till att fylla Malmö Arenas 
ståplatssektion i samband med Sveriges VM-matcher.

Special Olympics
I periodpauserna under VM-semifinalen mellan Sverige 
och Tjeckien den 14 december genomfördes en uppvis-
ningsmatch mellan lag från Sverige och Danmark.

VM - ÄLGVIS/VOLONTÄRERVM - MÄSTERSKAPET
Det som skulle komma att bli VM:s maskot behövde vara något mer än
så, då den nu efter mästerskapet ska fortsätta underhålla publiken på
andra innebandyevenemang runt om i Sverige. Därför togs Folksportens
maskot fram med hjälp av folket.

Fas 1 - Folkets val
Allra första steget i att få fram Folksportens maskot 
var att fråga folket vilken maskot de ville ha. Detta 
gjordes via filmer i sociala medier där man via en 
hemsida fick skriva in olika önskemål kring djur/figur, 
färger, egenskaper och utseende.

Efter insamlingen av önskemål från innebandysverige 
så valdes tre förslag ut: en dinosaurie, en älg och en 
innebandyboll. När röstningen var avgjord hade folket 
valt en älg.

Fas 2 - Tillverkning
Med hjälp av Passion Lab togs älgens personlighet, 
egenskaper och namn fram. Älgvis skulle komma att 
bli VM:s stora entertainer som älskar highfives och 

Elvis musik. Passion Lab tog även fram de allra första 
skisserna på Älgvis som sedan skickades till maskot-
byrån Kolor Plusz i Polen för att förfinas och förverkligas.

Fas 3 - Lansering
I november presenterades maskoten för svenska 
folket och några veckor senare gjorde Älgvis entré 
i både Malmö Arena och Baltiska Hallen. Med sina 
karaktäristiska innebandyhorn gladde han många 
både barn och vuxna under nio speldagar i Malmö.
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DANIEL HULTBERG OCH EDO SABANOVIC
För andra året i rad prisas domarduon Daniel Hultberg och Edo Šabanović som 
Årets domare. Finalduon lyfts f ram för sin tydlighet i sitt dömande och sin 
ödmjukhet till uppdraget.

Årets domare i Svenska Superligan Dam heter Daniel 
Hultberg och Edo Šabanović. Duon prisas med 
följande motivering:
 
”Daniel Hultberg och Edo Šabanović fortsätter att vara 
ett föredöme för svensk innebandy – både nationellt och 
internationellt. Genom hög energi och aktivt ledarskap 
bidrar de till matcher som präglas av tempo, flyt och 
tydlighet. Trots sin unga ålder besitter de redan en impo-
nerande rutin, vilket i kombination med ödmjuk pondus, 
professionalism, lyhördhet och stark kommunikativ 
förmåga gör dem till naturliga ledare på planen. Utanför 
planen spelar de en viktig roll i domargruppen – de bjuder 
in, delar med sig, stöttar och bidrar aktivt till att driva 
utvecklingen framåt. Genom sitt tydliga bidrag till svensk 
och internationell domarverksamhet är de förebilder 
inom domarkåren.”
 
Vid offentliggörandet var duon både oerhört stolta och 
glada över utmärkelsen. Daniel Hultberg och Edo Šaba-
nović fick därmed också chansen att döma SM-finalen i 
Avcii Arena. 
 
– Otroligt kul. Det är ingenting man tar för givet. Man vet 
att konkurrensen är hård bland alla domare. Vi är oerhört 
tacksamma och det är ett väldigt ärofyllt uppdrag att 
döma finalen, säger Edo Šabanović.
 
– Precis som Edo säger. Det är tredje gången vi är här, vi 
var reserv första gången och vi hade finalen förra året och 
nu final i år. Förhoppningsvis kan man gå in och njuta 
och se arenan. För det här är innebandyns nationalarena 

och att få göra detta igen är väldigt roligt, säger Daniel 
Hultberg.
 
Just att prisas för andra året i rad är också extra speciellt 
för domarduon. Både Hultberg och Šabanović har haft 
finalmatchen som mål under säsongen och en förhopp-
ning om att nå Avicii Arena.
 
– Det är klart att bli Årets domare är något man siktar mot 
varje år och man siktar mot finalen. Det är en stor tack-
samhet att få bli Årets domare, säger Daniel Hultberg.
 
– Man tar ingenting för givet. Som jag sa innan så är det 
en oerhört bra konkurrens bland alla domare. Man blir 
oerhört glad över att få den här utmärkelsen, säger Edo 
Šabanović. 
 
Både Daniel och Edo tror att deras starka kommunikation 
är en del i att duon nu prisas för andra året i rad.
 
– Mycket tror jag bygger dels på hur vi är som personer 
jag och Daniel. Ganska öppna av oss och vi kan prata 
med spelare och ledare om det skulle ske något under 
matchen. Är det någonting så kan vi ta det snacket och 
det tror jag är en av våra styrkor som vi har. Att vi bygger 
på vår tydlighet vilket skapar förtroende för lagen, säger 
Šabanović.

ÅRETS DOMARE SSL DAM

DANIEL BÖCKER OCH ANDREAS LYBACKEN
ÅRETS DOMARE SSL HERR

För första gången någonsin prisas domarduon Daniel Böcker och Andreas  
Lybacken som Årets domare.

Årets domare i Svenska Superligan Herr heter Daniel 
Böcker och Andreas Lybacken. Duon prisas med 
följande motivering:
 
”Daniel Böcker och Andreas Lybacken har under 
säsongen visat prov på stor bedömningssäkerhet och 
tydlighet i sitt domarskap – kännetecken som varit deras 
signum under flera år. Genom hela grundserien och slut-
spelet har de hållit en mycket hög och jämn nivå i sina 
prestationer. Under året har de fortsatt utvecklas som 
matchledare, inte minst genom sitt tydliga kroppsspråk 
och sin trygga kommunikation på planen. Tillsammans 
skapar de förutsättningar för ett bra matchflyt och en 
rättvis spelmiljö – vilket gör dem till ett självklart inslag 
bland de nominerade och Årets Domare.”
 
Det är första gången någonsin som paret prisas på detta 
vis och därmed är dagens domare i herrarna SM-final.
 
– Det är en stor ära såklart. Det är högt uppsatta mål 
varje säsong och varje år är det här med på den listan. 
Det är ett mål som vi är mycket stolta att vi har nått, 
säger Andreas Lybacken
 
– Ja, jag kan bara fylla i att det Andreas säger och att det 
är en lång väg att komma hit. Det är små marginaler och 
en tuff konkurrens bland oss domare som man måste 
igenom för att komma hit, säger Daniel Böcker.
 
Paret började sin gemensamma resa för åtta år sedan 
och att de nu står här som Sveriges bästa domare på 
herrsidan är något som är ett drömmål. 
 

– I grund och botten betyder det ju att vi gjort en säsong 
väldigt bra säsong såklart och vi är väldigt stolta över 
den. Vi har tagit vårt dömande ett steg längre och fram-
förallt varit riktigt starka i slutspelet. Det är vi nöjda över 
för där är det ofta svårt att kliva upp en nivå, säger Daniel 
Böcker.
 
– Vi har ju varit nominerade tidigare till Årets domare 
tidigare men känt att det varit ett steg till för att nå 
SM-finalen och bli just Årets domare. I år har vi skruvat 
på en del smådelar i ledarskapet och fixat till detaljer 
under säsongen som nu har fått effekt i slutspelet, säger 
Andreas Lybacken och kollegan fyller på igen.
 
Att paret blev Årets domare i år är egentligen kanske lite 
tidigare än vad de själva förväntat sig utifrån sin egen 
målbild, men samtidigt har utvecklingen känts naturlig. 
 
– Förra säsongen hade vi ett gäng tuffa semifinaler där 
vi verkligen lärde oss mycket. Både om oss själva och 
hur vi agerar som par i de lägena där det blev tufft och 
framför allt vad vi kunde göra annorlunda, säger Andreas 
Lybacken och utvecklar.
 
–  Under åren har vi hittat ett rakare och ärligare sätt att 
jobba med varandra. Nu är vi några domarpar som är 
i toppen här och alla har sina stilar och där har vi hittat 
mer av vår grej. Vi har dömt med mycket mer självförtro-
ende under hela slutspelet och det kommer vi även att 
behöva i SM-finalen också.
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MALTE LUNDMARK 
IBF Faluns Malte Lundmark har 
blivit utnämnd till Årets spelare 
i Svensk Innebandy säsongen 
2024/25. Med en fantastisk högsta-
nivå och en ännu bättre lägstanivå 
har Malte Lundmark tagit nästa 
steg. Med sina 71 poäng under 
grundserien, fördelat på 43 mål och 
28 assist blev han också vinnare i 
SSL:s poängliga och toppar nu den 
individuella säsongen med Svensk 
Innebandys finaste individuella 
utmärkelse.

Malte Lundmark prisas med följande 
motivering: 
 
”Malte Lundmark är spelaren som 
personifierar kombinationen av kylig 
precision och glödande vilja. Med 
en spelstil som kan förändra match-
bilder på egen hand och en förmåga 
att kliva fram när det betyder som 
mest har han växt ut till att bli en av 
ligans mest tongivande spelare. Malte 
Lundmark är en matchvinnare med 
både pondus och ödmjukhet som 
lyfter den omgivning han befinner 
sig i, oavsett om det är klubb- eller 
landslag. Maltes sätt att spela och 
agera gör honom till en förebild för 
många unga innebandyspelare i hela 
Sverige”
 

Att göra en säsong och vara bra i varje 
match är en otroligt svår uppgift. Men 
alla som följt IBF Falun under årets 
säsong har sett vilken hög lägstanivå 
som Malte Lundmark hållit samtidigt 
som topparna varit otroligt höga.
 
– Topparna har funnits där men nu har 
det varit leverans i många matcher. 
Jag har utvecklats i spelet skulle jag 
säga och jag har hittat lite nya nycklar 
i mitt spel som gjort att jag blivit 
svårare att möta. Jag tycker jag blivit 
mer oförutsägbar, börjat skjuta på 
andra ställen och rört mig på andra 
ytor än tidigare, säger Malte Lund-
mark som samtidigt är tacksam över 
sin omgivning:
 
– Sen hade det här aldrig gått utan 
spelarna jag spelar med. Det är klart 
att laget och spelarna jag spelarna jag 
spelar med gör att jag får lite gratis 
också.
 
– Det är ett stort pris med många 
otroliga spelare som fått det och det 
visar att man gör avtryck. Att spelet 
jag har är på en hög nivå och att 
arbetet man lägger ner har visat sig. 
Det är svårt att sätta ord på det. Det 
är något som kommer smälta in efter 
säsongen och framför allt kommer jag 
nog se tillbaka på det efter karriären. 
 

Karriären började i Mosjö SK men det 
var för åtta år sedan Malte Lund-
mark tog sina första löpmeter på en 
SSL-plan. Nu åtta år senare är han 
endast 24 år och känns som att han 
både varit i SSL hur länge som helst 
och samtidigt har flera år framför sig.
 
– Jag har varit med länge nu och har 
haft många duktiga spelare som varit 
här i Falun och där försöker jag se 
och ta in saker som jag kan utveckla. 
Sedan jag kom in i SSL så har målet 
varit att alltid utvecklas och bli bättre.
 
En annan plats som Malte Lundmark 
också blivit mer eller mindre given i 
de senaste åren är landslaget. Under 
hemma-VM 2024 så var det också en 
minst sagt bra turnering för Örebro-
sonen, som trots silvermedaljen ser 
att han tog ett nästa steg.
 
– Det blev som ett nytt kliv i karriären 
som var skönt ta och det var synd 
att det inte kunde bli guld i Malmö. 
Jag fick bra träff i spelet under VM 
och försökte ta med den formen till 
SSL-avslutningen och det har egent-
ligen känts bra hela säsongen.

Maja Viström är spelaren som fort-
sätter att gå från klarhet till klarhet. 
Stjärnskottet som utvecklats till en 
av SSL:s mest tongivande spelare 
kommer från en stark individuell 
säsong och har varit högst bidra-
gande till lagets finalavancemang. 
Nu prisas damlandslagets och 
Thoren gruppen IBK:s Maja Viström 
som Årets spelare säsongen 2024/25. 
Viström tilldelas priset för andra 
gången.

”Det är verkligen stort och ärofyllt”, 
säger Maja Viström. 
 
Maja Viström är en av Thorengrup-
pens ledande spelare och syns allt 
som oftast när matcherna ska till 
att avgöras. Den här säsongen har 
Viström svarat för imponerande 
48 (27+21) grundseriepoäng för sitt 
Thorengruppen IBK.
 
Viström är en stor anledning att 
Umeålaget fortsätter skörda fram-
gångar och är en spelare som tagit 
ytterligare kliv under säsongen 
2024/25.
 
Nu prisas Maja Viström som Årets 
spelare säsongen 2024/25. Det här blir 
andra året i rad som Viström får priset.
 Viström tilldelas priset med följande 
motivering:

 ”Med en kombination av målmed-
vetenhet, mångsidighet och brin-
nande hjärta för sporten har Maja 
Viström under säsongen visat varför 
hon är en av innebandyns starkast 
lysande stjärnor. En spelmotor som 
lyfter sin formation i både landslaget 
och Thorengruppen och som aldrig 
lämnar planen utan att ge sitt abso-
luta yttersta. Maja Viström är en före-
bild även utanför planen och med sitt 
professionella förhållningssätt banar 
hon väg för kommande generationer 
av innebandystjärnor.”
 
Maja Viström själv är både glad och 
stolt när hon berättar om känslan 
att tilldelas det finaste individuella 
priset en spelare kan få inom Svensk 
Innebandy.
 
– Jättestort såklart. Det är häftigt på 
alla sätt och vis att ha sitt namn på 
den där listan en gång och ännu mer 
ärofyllt att få ha det två gånger. Det 
säger väl någonting att det inte bara 
var en engångsgrej utan är ett kvitto 
på att man gjort något bra och varit 
bra i lite längre än ett år.
 Att ta emot priset två säsonger efter 
varandra är något som gör det extra 
ärofyllt, menar Viström.
 
– Ja men verkligen. Jag var tvungen 
att gå in och kolla vilka som hade fått 

Thorengruppen IBK

MAJA VISTRÖM
ÅRETS SPELARE DAM

det. Det är inte så många så det är 
verkligen stort och ärofyllt.
 
Maja Viström prisas också för sin 
kontinuitet och förmåga att leverera 
när matcherna står och väger. Just 
kontinuiteten härleder Viström till 
det hårda jobbet hon lägger utanför 
matchsammanhang.
 
– Jag hoppas och tror att det är för 
att jag lagt väldigt mycket tid på 
alla såna här grejor som är ganska 
tråkiga. Grundjobbet som intervaller 
och styrka men även alla små detaljer 
på träningar. Varje passning på en 
träning räknas och det verkar som att 
man får ett kvitto på att det var värt 
det.
 
Viström hyllas även för att vara en 
förebild, något som hon själv anser 
vara viktigt.
 
– Jätteviktigt. Jag tänker på när jag 
själv var liten och det var därför man 
höll på med idrott. Man hade någon 
man såg upp till och ville bli som. Det 
är väldigt häftigt när en ung flicka 
kommer fram och säger att jag är 
hennes förebild. Då jag hade kunnat 
sluta spela nästan för det betyder mer 
än någon guldmedalj eller individuell 
utmärkelse. Det är häftigt att få vara 
någons förebild att fortsätta spela den 
här fantastiska sporten.

IBF Falun

ÅRETS SPELARE HERR
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TRE LEGENDARER –  
HÄR ÄR ÅRETS INVALDA I HALL OF FAME

Sedan 2016 finns Svensk Innebandy 
Hall of Fame för att hylla personer 
som gjort extraordinära insatser i den 
svenska innebandyhistorien. Hit kan 
spelare, ledare, domare och övriga 
funktionärer inom vår sport väljas in. 
Urvalet sker en gång om året. Hur 
många och vilka som väljs fastslås 
av styrelsen. Nu har årets invalda 
offentliggjorts där tre legendarer nu 
tar plats i Hall of Fame.

 

Hall of Fame – invalda 2025

Josefina Eiremo

Jan Inge Forsberg 

Matthias Larsson

Läs en kort motivering om varje 
person här nedanför. Tryck sedan 
på respektive namn för att komma 
till en separat artikel eller tryck på 
knappen i botten för att se alla som 
är invalda i Hall of Fame genom 
tiderna.

 Josefina Eiremo var under flera år 
både IKSU:s och landslaget trygga 
lagkapten. En spelare som visade 
prov på hur man kan vara professio-
nell, bidra med laganda och samti-
digt vara både en glädjespridare och 
beslutsam. Den ödmjuka spelaren 
vann fyra SM-guld och fyra VM-guld 
och toppade allt med två VM-guld till 
som Team Managern för damlands-
laget. Nu väljs Josefina Eiremo in i 
Hall of Fame.

 Jan Inge Forsberg är pionjären som 
gjort allt och lite till inom inneban-
dyns alla olika delar. Grundare av 
Pixbo IBK och Göteborgs Inneban-
dyförbund, startade världens första 
innebandybutik och skapare av inne-
bandymärket Zone är bara några av 
de utmärkande saker som gör att 
han är ett unikum inom inneban-
dyvärlden. Nu är Jan Inge Forsberg 
invald i Hall of Fame.

Mathias ”Bult” Larsson var spelaren 
som med sin teknik och förmåga att 
göra det oväntade med bollen nådde 
stora framgångar i både klubb- och 
landslag. Den poängstarka värm-
länningen vann två SM-guld, tre 
VM-guld och blev även schweizisk 
mästare två gånger under en lång 
karriär som stundtals aldrig såg ut 
att avslutas. Nu väljs Mathias ”Bult” 
Larsson in i Hall of Fame.

Josefina Eiremo, Jan Inge Forsberg och Matthias 
Larsson väljs in i innebandyns Hall of Fame för sina 
framstående insatser för sporten.

HALL OF FAME

VINNARNA SÄSONGEN 2024/25  
PANTAMERA FAIR PLAY
Vinnarna i fyra olika kategorier utsågs i Svensk Inne-
bandys och Pantameras Fair Play-utmärkelse.

Fair Play-utmärkelsen ska tilldelas spelare/ledare för 
ett SSL-lag som uppfyller följande kriterier:  ”Spelaren/
ledaren ska genom sitt agerande vara ett föredöme 
för svensk innebandy. Det innebär att han/hon på ett 
tydligt sätt medverkar till rent spel och ett positivt 
innebandyklimat före, under och efter match.”    

Under säsongen 2024/25 beslutade Pantamera, i nära 
samarbete med Svensk Innebandys domarorganisation, 
om följande vinnare:   

Fair Play-spelare SSL-dam: 
Chiara Gredig, Endre IF 

Fair Play-spelare SSL-herr: 
Anton Willsund, FBC Kalmarsund

Fair Play-ledare SSL-dam: 
Maimon Abdallah Täby FC IBK

Fair Play-ledare SSL-herr: 
Henrik Lorendahl, IBF Falun  

Vinnarna tilldelades sina utmärkelser under SM-fi-
nalen den 26 april och får förutom ära och diplom 
även 5000 kronor av Pantamera till ungdomsverk-
samheten i sin förening. Det i syfte att fortsätta 
arbetet att fostra framtida förebilder.

Ungdomslagen – Fair Play

Lindås Waves F-12/13

IK Huge P-11

PANTAMERA FAIR PLAY-UNGDOMSLAG
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MÅLUPPFÖLJNING
Karriärövergångar och ungdomsutveckling

Under hösten 2024 fastställdes en utredning om ev. 
införande av lägsta ålder vid USM/JAS. U19-landslagen 
har förstärkts med idrottspsykologisk rådgivning. 
Ansökningsprocessen till NIU/RIG är utvärderad och 
uppdaterad. 

Domare
Ett projekt med fokus på att behålla och rekrytera 
domare, särskilt tjejer, leds av Sara Berglind (anställd 
till 2026). Flera aktiviteter sker i samverkan med SDF. 
Administrativa förbättringar och utveckling av video-
material används i utbildning. Ett uppdaterat domar-
reglemente arbetas fram i samverkan med SDF. 

Utvecklade aktivitetsformer
Utredningar om 3 mot 3-spel på röd och lila nivå 
och ett regelverk för Gå-Innebandy har genomförts. 
Veteran-SM har genomförts med en mixad 65+ klass. 
Arbetet med att förenkla motionsinnebandyadminis-
tration fortsätter 2025/26.

Föreningsverksamhet
Migrering till Learnifier är genomförd. Framtagning 
och genomförande av elittränarutbildningen har 
gjorts. Gratis föreläsningar har genomförts för SDF 
och IF för att öka kompetensen bland organisations- 
och aktivitetsledare. 

Rekrytering från fler målgrupper
Turnén ”Välkommen till Folksporten” genomfördes 
med fokus att nå nya målgrupper under sommaren 2024. 

Svensk Innebandy Vill
Arbetet med att implementera Svensk Innebandy 
Vill fortsätter, bland annat genom kunskapshöjande 
insatser inom SIBF, SDF och IF.

Internationell position och samarbete
En ny internationell strategi har tagits fram.  
SIBF har aktiverat Fifty/Fifty-initiativ under VM.

Digitalisering och modernisering
Ekonomiska flöden har förenklats i iBIS, och 
data utbytet med RF är etablerat. Den reviderade 
SIU-modellen har lanserats och kommunicerats. 

Stärkt organisation
Stadgeöversyn för SIBF/SDF är genomförd. Förslag 
till stadgeändringar är framtagna till förbundsmötet 
2025. 

Jämställdhet och inkludering
Genom partnernätverket sprider vi information 
om Fifty/Fifty. Stora steg har gjorts i inkluderings-
processen för parainnebandy och en logotyp för 
parainnebandy har tagits fram. Elinnebandyläger 
har genomförts och informationsmaterial översatts.

Ökat intresse för innebandy
Nya partneravtal har tecknats. Svensk Innebandy har 
tecknat ett avtal med Solidsport kring en ny plattform. 
Mediaguide och ny logotyp för Allsvenskan är fram-
tagna. Evenemang som Finnkampen i Luleå har ökat 
lokal licensiering.

Sammanfattningsvis
Svensk Innebandy fokuserar på tillväxt, inkludering, 
kvalitet och trygghet genom tydliga initiativ inom 
utbildning, rekrytering, internationellt arbete och 
digitalisering.
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Förvaltningsberättelse

Information om verksamheten

Allmänt om verksamheten
Svenska Innebandyförbundet är ett specialidrottsför-
bund vars medlemmar utgörs av idrottsföreningar 
med innebandyverksamhet.

Förbundsmötet är högsta beslutande organ och 
väljer förbundsstyrelsen. Styrelsen är ytterst ansvari-
ga för förbundets verksamhet. För att utföra det som 
förbundsmötet beslutar har förbundsstyrelsen en 
organisation till sitt förfogande bestående av ett na-
tionellt kansli samt ett antal olika arbetsgrupper och 
nämnder. Svenska Innebandyförbundet organiserar 
även 19 distriktsförbund med egna kanslier, de är egna 
juridiska personer.

Syftet för alla delar av organisationen är att ge med-
lemsföreningarna stöd, service och utveckling utifrån 
de riktlinjer som förbundsmötet beslutar varje år och 
som uttrycks i Svensk Innebandy Vill och Svenska 
Innebandyförbundets verksamhetsplan.

Svensk Innebandy Folksporten
Svenska Innebandyförbundet har till uppgift att 
utveckla, främja och administrera innebandyidrotten 
i Sverige på ett sådant sätt att den står i överensstäm-
melse med idrottsrörelsens verksamhetsidé, vision och 
värdegrund samt att företräda denna idrott i utlan-
det. Förbundet är en politiskt och religiöst oberoende 
allmännyttig ideell organisation som tar avstånd från 
rasism och varje annan form av diskriminering.
Förbundet ska även aktivt arbeta mot matchfixing, 
osund ekonomi och annat fusk samt för en dopingfri 
innebandyidrott.

Svenska Innebandyförbundet och dess föreningar vill i 
enlighet med Svensk Innebandy Vill att:
-Alla inom Svensk Innebandy står på en gemensam 
grund och delar samma syfte, vision och värdegrund
-Svensk Innebandy har en effektiv organisation som är 
ledande i idrottssverige och innebandyvärlden
-Varumärket Svensk Innebandy enar innebandysve-
rige och ”Svensk Innebandy Vill” är ledstjärnan i vår 
verksamhet

-Innebandy ska vara en sport som är enkel att börja 
med, stimulerande att utvecklas i, lättillgänglig att 
följa och välkomnande att komma tillbaka till
-Svensk Innebandy tar ett aktivt samhällsansvar med 
erbjudandet ”mer än en sport”

Medlemmar
Tillsammans samlar förbundets 827 föreningar och 120 
507 licensierade spelare. Antalet licensierade spelare 
har ökat med 2552 st sedan föregående säsong vilket 
visar att innebandyn återhämtat sig efter pandemin.

Svenska Innebandyförbundet, dess regionala kontor 
samt medlemsföreningar ska verka för att styrelser, 
valberedningar, kommittéer och andra organ får så-
dan sammansättning att jämställdhet mellan kvinnor, 
män och ungdomar samt kulturell mångfald uppnås.

Främjande av förbundets ändamål
Verksamhetsplanen omfattar arbetet som bedrivs 
inom det nationella kansliets avdelningar:

Administration: En av huvuduppgifterna är att stödja 
den löpande verksamheten för Innebandyförbundets 
medlemmar. Det nationella kansliet ansvarar för lö-
pande stöd och service främst inom områden som  
utbildning, tävling, barn/ungdom samt föreningsjuridik.

Styrelsen och generalsekreteraren för Svenska Innebandyförbundet avger 
följande årsredovisning och koncernredovisning för räkenskapsåret 2024-
05-01 - 2025-04-30. Årsredovisningen är upprättad i svenska kronor, SEK. Om 
inte annat särskilt anges, redovisas alla belopp i hela kronor (kr). Uppgifter 
inom parentes avser föregående år.

Arrangemang/Marknad: Ansvarar för Svenska Inne-
bandyförbundets arrangemang (exempelvis SM-fina-
len, Innebandyfesten, Finnkampen, distriktslags-SM, 
VM-turneringar etc.) samt partneravtal av olika stor-
lekar både när det gäller att vårda befintliga och att 
hitta nya samarbeten.

Kommunikation: Kommunikation är ett verktyg för 
att nå Svenska Innebandyförbundets mål och kom-
munikationsenheten ansvarar och utvecklar kom-
munikationen internt tillsammans med kansliets och 
distriktens personal, kommunikationen externt mot 
olika målgrupper samt förbundets varumärken.

Landslag: Svenska Innebandyförbundet ska bedriva 
en världsledande verksamhet för våra landslag och det 
görs genom att skapa rätt förutsättningar för att vinna, 
vara en aktiv aktör i den internationella utvecklingen, 
att förknippas med en positiv innebandy samt att 
aktivt arbeta med jämställdhet.

Tävling/Domare: Tävlingsenheten förvaltar och ut-
vecklar Svenska Innebandyförbundets tävlings- och 
domarverksamhet samt det regelverk och de projekt/
satsningar som hör till.

Utveckling: För att Svensk Innebandy ska nå sina 
långsiktiga mål behöver Svenska Innebandyförbundet 
göra utvecklingsinsatser och det görs genom satsning 
och utbildning inom inkludering, jämställdhet, inte-
gration, forskning, föreningsverksamhet, spelar- och 
ledarutveckling.

Förbundet har sitt säte i Stockholm.

Väsentliga händelser under räkenskapsåret
I juni avslutades elitlicenssäsongen med att de fören-
ingar som hade negativt eget kapital under föregå-
ende säsong presenterade sina bokslut per 30 april 
2024. Alla föreningar klarade att återställa det egna 
negativa kapitalet förutom IBF Falun Utveckling som 
redan tidigare under våren meddelat att de ej klarar 
elitlicenskravet. Licensnämnden har under hösten 
administrerat beslut för 119 föreningar. Under året har 
fem föreningar varit under handlingsplan.

Damlandslaget inledde landslagshösten med att 
spela Finnkampen på hemmaplan i Luleå i september 
där Sverige Sverige vann första matchen, men efter ett 
oavgjort resultat i andra matchen efter full tid, förlo-
rade i den efterföljande straffläggningen. Damlands-
laget följde upp med tre vinster av tre möjliga under 

EFT i oktober och även VM-kvalet i Lettland i inled-
ningen av 2025 slutade med idel segrar.

Herrlandslaget startade sin VM-säsong med EFT i 
Schweiz i september. Sverige vann de två inledande 
matcherna mot Tjeckien och Schweiz men förlorade 
mot Finland i den avslutande matchen. I EFT i novem-
ber var det ombytta roller då Sverige förutom segrar 
mot Schweiz och Tjeckien vann den sista matchen 
mot Finland. Världsmästerskapet på hemmaplan i 
Malmö slutade efter en spännande final med silver till 
Sverige efter att ha haft ledningen med 4-0 i finalen 
mot Finland. Finland gav sig dock inte utan gick seg-
rande från matchen efter att ha gjort det avgörande 
målet 08:43 in i förlängningen inför 10 124 åskådare.
 
I januari spelades Distrikts SM i Nyköping och Väst-
svenska IBF tog guld i F16 och Småland Blekinge IBF 
tog guld i P16.

I början på februari spelades Veteran-SM i Uppsala. 
Totalt 47 lag gjorde upp om medaljerna. Råsunda 
IS vann 35+ dam, IK Stanstad vann H35+, IBK Dalen 
vann H45+, Umeå City IBK vann H50+, Sigtuna IF vann 
H60+och FBC Kalmarsund vann 60+mixed.

Årets upplaga av Svenska Cupen inleddes tidig höst 
med finaler i februari. Damfinalen spelades i Kalmar 
mellan FBC Kalmarsund och Thorengruppen IBK och 
herrfinalen spelades i Falun mellan IBF Falun och 
Storvreta IBK. Team Thoréngruppen IBK och IBF Falun 
blev mästare efter att ha vunnit med 4-3 respektive 2-1.

På förbundsmötet 2024 beslutades att fortsätta utreda 
organisationen utifrån två spår, med målet att ta ett 
inriktningsbeslut om väg framåt under förbundsmö-
tet 2025. Spår 1 innebär en väg med färre/större SDF 
och Spår 2 med oförändrat antal juridiska enheter 
(SDF) men i en utvecklad och strukturerad samarbets-
form. Arbetet har pågått från september till april med 
stor delaktighet och förankring tillsammans med SDF 
och SIBF, förtroendevalda och tjänstepersoner.

Förbundsstyrelsen beslutade i augusti 2018 om en 
ekonomisk plan fram till 2020/21. Det innebär att 
det fria egna kapitalet exklusive ändamålsbestämda 
medel skulle vara 15 000 000 SEK efter verksamhets-
året 2022/23 På grund av pandemin och hur den har 
påverkat ekonomin flyttades detta mål fram i tiden.
Förbundsstyrelsen har under verksamhetsåret till-
sammans med Sportkontoret satt ett nytt mål där det 
egna kapitalet per 2030 ska vara 20 000 000 SEK.

På sidorna 58-82 följer en formgiven version av årsredovisningen och revisionsberättelsen. 
Styrelsen har avlämnat årsredovisningen under april-maj 2025. Revisionsberättelsen har 

avlämnats i maj 2025 och omfattar endast sidorna 79-82.

ÅRSREDOVISNING  2024-05-01 - 2025-04-30
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Svensk Innebandy Försäljnings AB
I december spelades VM i innebandy för herrar i Mal-
mö. Evenemanget lockade totalt 88 370 besökare och 
blev det första innebandymästerskapet i världen att få 
hållbarhetscertifiering. I april belönades Innebandy-VM 
2024 med Silverhjulet i kategorin Årets Hållbara Event. 
Mästerskapet på hemmaplan har gett möjlighet till 
flera projekt och träffar för verksamheten, bland annat 
Lilla VM, ett skolprojekt med syftet att få fler att söka 
sig till innebandyn.

SVT sände samtliga av Sveriges matcher och VM blev 
en succé tv-mässigt där över 1,5 miljoner tittare såg 
finalen.

I april spelades SM-finalen i en i stort sett fullsatt Avicii 
Arena. Festen inleddes på lördagen den 26 april med 
damernas final mellan Thorengruppen IBK och Pixbo 
IBK där Thorengruppen IBK stod som segrare efter 
resultatet 7-5. I herrarnas final vann Storvreta IBK över 
IBF Falun med 3-2. De 12 814 personerna på läktarna 
skapade en fantastisk atmosfär. Finalerna direktsän-
des i både SportExpressen och på SVT.

RESULTAT OCH STÄLLNING
Koncernen visar upp ett resultat på 6 527 469 SEK. Resultatet har belastats av kostnader för SDF-utveckling 
om 1 470 657 SEK, för vilka ändamålsbestämda medel har nyttjats. Förbundsstyrelsen föreslår att 1 732 400 SEK 
avsätts till SDF-utveckling för framtida verksamhet samt att 1 000 000 avsätts till utbildningssubvention 
under verksamhetsåret 2025/26. Årets överskott innebär att eget kapital ökar till 17 283 655 SEK. Det egna 
kapitalet ska täcka kostnader för personalen i sex månader, semester- och pensionsskulder samt viss adminis-
tration enligt RF:s rekommendation om riktlinje för det egna kapitalet.

FLERÅRSÖVERSIKT      

 Koncernen 2024/25 2023/24 2022/23 2021/22 2020/21

Antal medlemsföreningar 827 819 840 846 854

Antalet licensierade spelare 120 507 117 955 113 654 109 883 106 687

Verksamhetens intäkter 127 786 108 015 103 998 91 943 72 710

Årets resultat 6 527 -3 199 -1 935 -6 846 7 017

Balansomslutning 49 938 43 162 50 276 47 932 47 682

Eget Kapital 17 284 10 756 13 956 15 940 22 736

 Moderförbundet 2024/25 2023/24 2022/23 2021/22 2020/21

Antal medlemsföreningar 827 819 840 846 854

Antalet licensierade spelare 120 507 117 955 113 654 109 883 106 687

Verksamhetens intäkter 101 394 98 518 100 037 91 943 72 710

Årets resultat 3 895 138 -1 183 -6 846 7 017

Balansomslutning 48 565 46 132 49 531 47 882 47 682

Eget Kapital 18 739 14 845 14 707 15 890 22 736

FÖRÄNDRINGAR I EGET KAPITAL 
 

  

 Koncernen Ändamålsbest. 
medel

Balanserat kapital Totalt

Belopp vid årets ingång 1 470 657 9 285 529 10 756 186

Nyttjande av ändamålsbestämda medel -1 470 657 1 470 657 0

Reservering av ändamålsbestämda medel 1 732 400 -1 732 400 0

Reservering av medel för utbildningssubvention 1 000 000 -1 000 000 0

Årets resultat 6 527 469 6 527 469

Belopp vid årets utgång 2 732 400 14 551 255 17 283 655

Moderförbundet Ändamålsbest. 
medel

Balanserat kapital Totalt

Belopp vid årets ingång 1 470 657 13 373 904 14 844 561

Nyttjande av ändamålsbestämda medel -1 470 657 1 470 657 0

Reservering av ändamålsbestämda medel 1 732 400 -1 732 400 0

Reservering av medel för utbildningssubvention 1 000 000 -1 000 000 0

Årets resultat 3 894 752 3 894 752

Belopp vid årets utgång 2 732 400 16 006 913 18 739 313

Koncernens och moderförbundets resultat och ställning i övrigt framgår av efterföljande resultat- och 
balansräkningar samt kassaflödesanalyser med noter.
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KONCERNENS RESULTATRÄKNING 

NOT
2024-05-01

-2025-04-30
2023-05-01

-2024-04-30

Nettoomsättning 3 87 174 113 65 383 938

Bidrag 2 38 787 683 40 838 562

Medlemsavgifter 800 000 754 000

Övriga rörelseintäkter 1 024 479 1 038 986

127 786 275 108 015 486

RÖRELSENS KOSTNADER

Övriga externa kostnader 4 -83 974 316 -75 197 891

Personalkostnader 5 -37 823 807 -36 580 392

Avskrivningar och nedskrivningar av materiella och 
immateriella anläggningstillgångar

6 -21 343 -21 343

-121 819 466 -111 799 626

Rörelseresultat 5 966 809 -3 784 141

Resultat från finansiella poster

Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter 570 943 607 784

Räntekostnader och liknande resultatposter -10 283 -23 133

560 660 584 651

Resultat efter finansiella poster 6 527 469 -3 199 490

Resultat före skatt 6 527 469 -3 199 490

Årets resultat 6 527 469 -3 199 490

KONCERNENS BALANSRÄKNING   

NOT 2025-04-30 2024-04-30

TILLGÅNGAR

Materiella anläggningstillgångar

Inventarier, verktyg och installationer 6 141 008 162 351

141 008 162 351

Finansiella anläggningstillgångar

Andra långfristiga fordringar 8 74 941 133 105

74 941 133 105

Summa anläggningstillgångar 215 949 295 456

OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR

Kortfristiga fordringar

Kundfordringar 4 554 793 5 928 494

Övriga fordringar 1 099 808 1 491 779

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter 9 6 271 969 4 705 643

11 926 570 12 125 916

Kassa och bank 37 795 535 30 740 989

Summa omsättningstillgångar 49 722 105 42 866 905

SUMMA TILLGÅNGAR 49 938 054 43 162 361
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EGET KAPITAL OCH SKULDER   

NOT 2025-04-30 2022-04-30

EGET KAPITAL

Ändamålsbestämda medel 2 732 400 1 470 657

Balanserat kapital 8 023 787 12 485 019

Årets Resultat 6 527 469 -3 199 489

SUMMA EGET KAPITAL 17 283 656 10 756 187

KORTFRISTIGA SKULDER

Leverantörsskulder 7 395 677 7 394 201

Skuld avseende ej utbetalda bidrag 110 14 328 043 13 558 008

Övriga skulder 1 543 372 678 431

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 11 9 387 306 10 775 534

32 654 398 32 406 174

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 49 938 054 43 162 361

KONCERNENS KASSAFLÖDESANALYS

2024-05-01 -  
2025-04-30

2023-05-01 - 
2024-04-30

DEN LÖPANDE VERKSAMHETEN 

Resultat efter finansiella poster 6 527 469 -3 199 489

Justeringar för poster som inte ingår i kassaflödet m.m 21 343 21 343

Kassaflöde från den löpande verksamheten före  
förändringar av rörelsekapital

6 548 812 -3 178 146

KASSAFLÖDE FRÅN FÖRÄNDRINGAR I RÖRELSEKAPITAL 

Förändring kundfordringar 1 373 701 -1 702 136

Förändring av kortfristiga fordringar -1 174 355 -1 887 543

Förändring leverantörsskulder 1 476 -454 203

Förändring av kortfristiga skulder 246 747 -3 460 425

Kassaflöde från den löpande verksamheten 6 996 381 -10 682 453

INVESTERINGSVERKSAMHETEN 

Förändring av övriga långfristiga fordringar 58 164 58 702

Kassaflöde från investeringsverksamheten 58 164 58 702

Årets kassaflöde 7 054 545 -10 623 751

LIKVIDA MEDEL VID ÅRETS BÖRJAN 

Likvida medel vid årets början 30 740 989 41 364 740

Likvida medel vid årets slut 37 795 534 30 740 989
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MODERFÖRBUNDETS RESULTATRÄKNING

Not 
2024-05-01 - 
2025-04-30 

2023-05-01 - 
2024-04-30

VERKSAMHETENS INTÄKTER 

Bidrag 2  38 787 683 40 838 562

Nettoomsättning 3 60 782 650 55 888 319

Medlemsavgifter  800 000 754 000

Övriga verksamhetsintäkter  1 024 000 1 037 215

  101 394 333 98 518 096

VERKSAMHETENS KOSTNADER 

Externa kostnader 4 -60 389 558 -62 609 202

Personalkostnader 5 -37 638 124 -36 337 856

Avskrivningar och nedskrivningar 6 -21 343 -21 343

-98 049 025 -98 968 401

Verksamhetsresultat  3 345 308 -450 305

RESULTAT FRÅN FINANSIELLA INVESTERINGAR

Ränteintäkter  559 650 603 612

Räntekostnader  -10 206 -15 704

 549 444 587 908

Resultat efter finansiella poster  3 894 752 137 603

Årets resultat  3 894 752 137 604

MODERFÖRBUNDETS BALANSRÄKNING 

Not 2024-04-30 2023-04-30

TILLGÅNGAR

Anläggningstillgångar

Materiella anläggningstillgångar  
Inventarier

6 141 008 162 351

141 008 162 351

Not 2025-04-30 2024-04-30

FINANSIELLA ANLÄGGNINGSTILLGÅNGAR

Aktier i dotterföretag 7 4 550 000 4 550 000

Andra långfristiga fordringar 8 74 941 133 105

4 624 941 4 683 105

Summa anläggningstillgångar 4 765 949 4 845 456

OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR

Kortfristiga fordringar

Kundfordringar 2 968 523 4 467 657

Fordringar hos koncernföretag 4 188 321 5 320 128

Övriga fordringar 454 159 268 636

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter 9 3 312 492 1 603 309

10 923 495 11 659 730

Kassa och bank 32 876 049 29 626 319

Summa omsättningstillgångar 43 799 544 41 286 049

SUMMA TILLGÅNGAR 48 565 493 46 131 505

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital

Ändamålsbestämda medel 2 732 400 1 470 657

Balanserat kapital 12 112 161 13 236 300

Årets resultat 3 894 752 137 604

Summa eget kapital 18 739 313 14 844 561

Kortfristiga skulder

Leverantörsskulder 4 515 824 3 207 843

Skulder till koncernföretag 1 096 600 3 774 571

Skuld ej nyttjade bidrag 10 14 328 043 13 558 008

Övriga skulder 661 592 678 431

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 11 9 224 121 10 068 091

Summa kortfristiga skulder 29 826 180 31 286 944

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 48 565 493 46 131 505
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MODERFÖRBUNDETS KASSAFLÖDESANALYS

2024-05-01 -  
2025-04-30

2023-05-01 -  
2024-04-30

DEN LÖPANDE VERKSAMHETEN

Resultat efter finansiella poster 3 894 752 137 604

Justeringar för poster som inte ingår i kassaflödet 21 343 21 343

Kassaflöde från den löpande verksamheten före  
förändring av rörelsekapital

3 916 095 158 947

KASSAFLÖDE FRÅN FÖRÄNDRING AV RÖRELSEKAPITALET

Förändring av kundfordringar 1 499 134 5 013 638

Förändring av kortfristiga fordringar -762 900 -5 250 414

Förändring av leverantörsskulder 1 307 981 -539 980

Förändring av kortfristiga skulder -2 768 744 -2 997 400

Kassaflöde från den löpande verksamheten 3 191 566 -3 615 209

INVESTERINGSVERKSAMHETEN

Investeringar i finansiella anläggningstillgångar 0 -3 000 000

Förändring av övriga långfristiga fordringar 58 164 58 703

Kassaflöde från investeringsverksamheten 58 164 -2 941 297

Årets kassaflöde 3 249 730 -6 556 506

LIKVIDA MEDEL VID ÅRETS BÖRJAN

Likvida medel vid årets början 29 626 319 36 182 826

Likvida medel vid årets slut 32 876 049 29 626 320

Allmänna upplysningar
Årsredovisningen och koncernredovisningen är 
upprättad i enlighet med årsredovisningslagen och 
BFNAR 2012:1 Årsredovisning och koncernredovisning (K3).

Redovisningsprinciperna är oförändrade jämfört med 
föregående år.

Verksamhetens intäkter
Endast det inflöde av ekonomiska fördelar som 
förbundet erhållit eller kommer att erhålla för egen 
räkning redovisas som intäkt. Intäkter värderas, om 
inget särskilt anges nedan, till verkliga värdet av det 
som erhållits eller kommer att erhållas.

Bidrag redovisas som intäkt när villkoren för att 
erhålla bidraget har uppfyllts. Erhållna bidrag 
redovisas som skuld till dess villkoren för att erhålla 
bidraget uppfylls.Statsanslag via Riksidrottsförbundet 
intäktsredovisas i den period anslagen avser, hit 
hör organisationsstöd för SF. Verksamhetsstöd och 
projektstöd är villkorade bidrag och intäktsredovisas  
i samma period som villkoren uppfylls. Uppdrags-
ersättningar och tjänster intäktsredovisas 
efter utförande. Sponsorintäkter (samarbetsavtal) 
intäktsredovisas i takt med fakturering enligt avtal. 
Medlemsavgifter omfattar inbetalningar för medlemskap 
i Svenska Innebandyförbundet. Nettoomsättning består 
av försäljningsintäkter, tävlingsintäkter, licenser och 
övergångar samt intäkter rörande SM-finalen.

Ej nyttjade bidrag
Villkorade bidrag från Riksidrottsförbundet som ej 
nyttjats per 30 april under verksamhetsåret skuldförs 
för användning under kommande verksamhetsår.

Koncernredovisning

Konsolideringsmetod
Koncernredovisningen har upprättats enligt 
förvärvsmetoden. Detta innebär att förvärvade 
verksamheters identifierbara tillgångar och skulder 
redovisas till marknadsvärde enligt upprättad 
förvärvsanalys.

Transaktioner mellan koncernföretag
Koncerninterna fordringar och skulder samt 
transaktioner mellan koncernföretag liksom 
orealiserade vinster elimineras i sin helhet. 
Orealiserade förluster elimineras också såvida inte 
transaktionen motsvarar ett nedskrivningsbehov.

Förändring av internvinst under räkenskapsåret har 
elimineras i koncernresultaträkningen.

Eget Kapital
Eget kapital utgörs av Balanserat kapital, Årets 
resultat och Ändamålsbestämda medel. I 
ändamålsbestämda medel ingår avsättningar för 
åtaganden som ska infrias i framtiden. När förbundet 
belastas med kostnader för ändamålet redovisas 
dessa i resultaträkningen. Upplösning sker därefter av 
för ändamålet avsatta medel under eget kapital med 
motsvarande belopp.
 
Anläggningstillgångar
Materiella och immateriella anläggningstillgångar 
värderas till anskaffningsvärde minskat med 
avskrivningar enligt plan. Avskrivning görs 
systematiskt över den bedömda nyttjandeperioden. 
Inventarier skrivs av på 3-5 år. Kostnad för 
korttidsinventarier tas direkt, datorer räknas hit.

Finansiella instrument
Långfristiga innehav klassificeras som 
finansiell anläggningstillgång och värderas till 
anskaffningsvärde. Om det verkliga värdet minskat 
och denna värdenedgång kan antas vara varaktig 
görs nedskrivning till det verkliga värdet.

Kundfordringar/kortfristiga fordringar
Kundfordringar och kortfristiga fordringar redovisas 
som omsättningstillgångar till det belopp som 
förväntas bli inbetalt efter avdrag för individuellt 
bedömda osäkra fordringar.

Not 1 Redovisnings- och värderingsprinciper

NOTER
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NOT 3 NETTOOMSÄTTNING KONCERNEN

NETTOOMSÄTTNINGEN  
FÖRDELAR SIG ENLIGT FÖLJANDE

2024-05-01-
2025-04-30

2023-05-01-
2024-04-30

Tävlingsintäkter 10 391 600 11 729 900

Kursintäkter 605 300 528 600

Sponsring, reklam, annonser 20 248 406 21 613 681

Licenser och övergångar 28 024 483 23 684 790

Försäljning 635 272 1 005 215

Deltagaravgifter 857 800 693 500

Biljetter 23 198 576 4 976 090

Övriga intäkter 3 212 676 1 152 163

87 174 113 65 383 939

NOT 3 NETTOOMSÄTTNING MODERFÖRBUNDET

NETTOOMSÄTTNINGEN  
FÖRDELAR SIG ENLIGT FÖLJANDE

2024-05-01-
2025-04-30

2023-05-01-
2024-04-30

Tävlingsintäkter 10 391 600 11 729 900

Kursintäkter 605 300 528 600

Sponsring, reklam, annonser 13 627 587 11 722 981

Licenser och övergångar 28 024 483 23 684 790

Försäljning 635 272 1 005 215

Deltagaravgifter 857 800 693 500

Biljetter 851 389 262 973

Övriga intäkter 5 789 219 6 260 360

60 782 650 55 888 319

Leasingavtal
Samtliga leasingavtal redovisas som operationella, dvs 
leasingavgiften (inklusive första förhöjd hyra) redovisas 
linjärt över leasingperioden.

Ersättningar till anställda

Kortfristiga ersättningar
Kortfristiga ersättningar utgörs av lön, sociala avgifter, 
betald semester, betald sjukfrånvaro, sjukvård och 
bonus.
Kortfristiga ersättningar redovisas som en kostnad 
och en skuld då det finns en legal eller informell 
förpliktelse att betala ut en ersättning.

Ersättningar till anställda efter avslutad 
anställning
Ersättningar vid uppsägning utgår då förbundet 
beslutar att avsluta en anställning före den normala 
tidpunkten för anställningens upphörande eller då en 
anställd accepterar ett erbjudande om frivillig avgång 
i utbyte mot sådan ersättning. Om ersättningen inte 

ger förbundet någon framtida ekonomisk fördel 
redovisas en skuld och en kostnad när förbundet har 
en legal eller informell förpliktelse att lämna sådan 
ersättning. Ersättningen värderas till den bästa 
uppskattningen av den ersättning som skulle krävas 
för att reglera förpliktelsen på balansdagen.

Kassaflödesanalys
Kassaflödesanalysen Upprättas enligt indirekt metod 
och utgår från verksamhetsresultat inom den löpande 
verksamheten. Verksamhetsresultatet justeras med 
icke kassaflödespåverkande poster och för periodens 
förändringar av kundfordringar, leverantörsskulder 
och förändringar i andra rörelsefordringar 
och rörelseskulder. Kassaflödeseffekt från 
investeringsverksamhet och finansieringsverksamhet 
justeras också för. I likvida medel ingår kassa och 
bankmedel.

Not 1 Redovisnings- och värderingsprinciper forts.

NOT 2 BIDRAG - KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET

BIDRAG OCH OFFENTLIGA BIDRAG  
REDOVISADE I RESULTATRÄKNINGEN

2024-05-01-
2025-04-30

2023-05-01-
2024-04-30

Organisationsstöd 12 720 000 12 606 667

Verksamhetsstöd Barn & Ungdom 15 630 000 15 620 000

Verksamhetsstöd Vuxenidrott 505 000 615 000

Verksamhetsstöd Paraidrott 1 170 000 1 140 000

Verksamhetsstöd Elitidrott 3 360 000 2 550 000

Återstartsstöd 0 6 783 351

Projektstöd SF 3 155 000 819 915

Övriga bidrag 2 247 683 703 629

38 787 683 40 838 562
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NOT 4 EXTERNA KOSTNADER KONCERNEN

2024-05-01
-2025-04-30

2023-05-01
-2024-04-30

Kansli och kontorskostnader 6 030 409 6 342 821

Styrelse och VU kostnader 1 022 117 1 377 188

Tävling 1 460 986 1 509 324

Landslag 10 098 523 9 305 980

Domare 6 110 304 6 406 769

Utveckling 9 373 082 7 374 079

Media och information 3 267 484 5 187 935

Demokratikostnader 4 596 052 4 712 661

Marknad 3 885 459 8 338 064

iBIS-kostnader 2 679 741 2 729 015

Administrativa kostnader 4 779 274 2 884 107

Arrangemang 3 464 461 3 849 274

Inkludering 3 503 182 2 372 429

SDF Utveckling 321 480 780 046

Svensk Innebandys App 1 412 731 1 307 494

Revisionsarvode-revision 279 250 233 250

Revisionsarvode-rådgivning 39 500 60 175

VM2024-kostnader 18 102 021 4 895 171

SMFinal-kostnader 3 548 260 5 532 109

83 974 316 75 197 891

NOT 4 EXTERNA KOSTNADER MODERFÖRBUNDET

2024-05-01
-2025-04-30

2023-05-01
-2024-04-30

Kansli och kontorskostnader 6 030 409 6 342 821

Styrelse och VU kostnader 1 022 117 1 377 188

Tävling 1 460 986 1 509 324

Landslag 10 098 523 9 305 980

Domare 6 110 304 6 406 769

Utveckling 9 373 082 7 374 079

Media och information 3 267 484 5 187 935

Demokratikostnader 4 596 052 4 712 661

Marknad 2 170 459 4 476 814

iBIS-kostnader 2 679 741 2 729 015

Administrativa kostnader 4 594 797 4 583 948

Arrangemang 3 464 461 3 849 274

Inkludering 3 503 182 2 372 429

SDF Utveckling 321 480 780 046

Svensk Innebandys App 1 412 731 1 307 494

Revisionsarvode-revision 244 250 233 250

Revisionsarvode-rådgivning 39 500 60 175

60 389 558 62 609 202
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NOT 5 MEDELTALET ANSTÄLLDA, LÖNER, ANDRA ERSÄTTNINGAR  
OCH SOCIALA KOSTNADER - KONCERNEN

2024-05-01
-2025-04-30

2023-05-01
-2024-04-30

MEDELANTALET ANSTÄLLDA

Kvinnor 13 15

Män 25 26

38 41

LÖNER OCH ANDRA ERSÄTTNINGAR

Generalsekreterare (GS) 1 219 017 836 500

Övriga tjänstemän 18 122 343 18 687 610

Landslagsledning 2 160 609 2 115 567

Styrelsearvoden 658 950 630 000

Ersättningar övriga 4 498 392 3 740 783

26 659 311 26 010 460

SOCIALA KOSTNADER

Övriga sociala avgifter enligt lag och avtal 8 575 785 8 415 559

Pensionskostnader personal 2 352 685 1 849 301

Pensionskostnader GS 236 026 305 072

11 164 496 10 569 932

Totala löner, ersättningar, sociala kostnader och pensionskostnader 37 823 807 36 580 392

NOT 5 MEDELTALET ANSTÄLLDA, LÖNER, ANDRA ERSÄTTNINGAR  
OCH SOCIALA KOSTNADER - MODERFÖRBUNDET

2024-05-01
-2025-04-30

2023-05-01
-2024-04-30

MEDELANTALET ANSTÄLLDA

Kvinnor 13 15

Män 25 26

38 41

LÖNER OCH ANDRA ERSÄTTNINGAR

Generalsekreterare (GS) 1 219 017 836 500

Övriga tjänstemän 18 122 343 18 541 750

Landslagsledning 2 160 609 2 115 567

Styrelsearvoden 658 950 630 000

Ersättningar övriga 4 370 969 3 703 679

26 531 888 25 827 496

SOCIALA KOSTNADER

Övriga sociala avgifter enligt lag och avtal 8 517 526 8 355 987

Pensionskostnader personal 2 352 685 1 849 301

Pensionskostnader GS 236 025 305 072

11 106 236 10 510 360

Totala löner, ersättningar, sociala kostnader och pensionskostnader 37 638 124 34 222 144

75 74



NOT 6 INVENTARIER - KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET

2025-04-30 2024-04-30

Ingående anskaffningsvärden 2 975 094 2 975 094

Inköp 0 0

Försäljningar/utrangeringar 0 0

Utgående ackumulerade anskaffningsvärden 2 975 094 2 975 094

Ingående avskrivningar -2 812 743 -2 791 400

Försäljningar/utrangeringar 0

Årets avskrivningar -21 343 -21 343

Utgående ackumulerade avskrivningar -2 834 086 -2 812 743

Utgående redovisat värde 141 008 162 351

Redovisat värde utgörs av ej avskrivningsbara inventarier.

NOT 7 AKTIER I DOTTERFÖRETAG - MODERFÖRBUNDET

Namn Kapitalandel % Rösträttsandel % Antal andelar Redovisat värde

Svensk Innebandy 
Försäljnings AB

100 100 500 4 550 000

4 550 000

Namn Org.nr Säte Eget kapital Resultat

Svensk Innebandy 
Försäljnings AB

556937-4324 Stockholm 3 094 342 2 632 716

NOT 8 LÅNGFRISTIGA FORDRINGAR - KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET

2025-04-30 2024-04-30

Lån till IFF 74 941 133 105

Utgående redovisat värde 74 941 133 105

För lånet har ställts följande säkerheter:
Som säkerhet för lånet är Svenska Innebandyförbundets årliga inbetalning av medlemsavgift till IFF.  
Lånet började amorteras på 2022.

NOT 9 FÖRUTBETALDA KOSTNADER OCH UPPLUPNA INTÄKTER

KONCERNEN 2025-04-30 2024-04-30

Förutbetald hyra förbundskansliet 433 306 32 009

Förutbetald kostnad landslag 869 188 169 858

Förutbetald kostnad licensförsäkring 687 608 666 667

Förutbetald kostnad RIG-resan 476 485 0

Skolsamverkan RF 126 235 0

Champions Cup 84 335 0

Upplupna ränteintäkter 635 335 213 094

Upplupen försäljning webshop 0 92 003

Övriga poster 2 959 477 429 677

Förutbetalda VM-kostnader 1 454 677 1 454 677

Upplupen intäkt SM-final 1 647 658 1 647 658

6 271 969 4 705 643

MODERFÖRBUNDET

Förutbetald hyra förbundskansliet 433 306 32 009

Förutbetald kostnad Landslag 869 188 169 858

Förutbetald kostnad licensförsäkring 687 608 666 667

Förutbetald kostnad RIG-resan 476 485 0

Upplupna ränteintäkter 126 235 213 094

Upplupen intäkt försäljning webshop 84 335 92 003

Övriga poster 635 335 429 677

3 312 492 1 603 308
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Revisionsberättelse 

Till förbundsmötet i Svenska Innebandyförbundet, org.nr 813200-3487 

Rapport om årsredovisningen och koncernredovisningen 

Uttalanden 
Vi har utfört en revision av årsredovisningen och koncernredovisningen för Svenska 
Innebandyförbundet för räkenskapsår 1 maj 2024 till 30 april 2025.  

Enligt vår uppfattning har årsredovisningen och koncernredovisningen upprättats i enlighet med 
årsredovisningslagen och ger en i alla väsentliga avseenden rättvisande bild av förbundets och 
koncernens finansiella ställning per den 30 april 2025 och av dessas finansiella resultat och 
kassaflöde för året enligt årsredovisningslagen. Förvaltningsberättelsen är förenlig med 
årsredovisningens och koncernredovisningens övriga delar.  

Grund för uttalanden 
Vi har utfört revisionen enligt International Standards on Auditing (ISA) och god revisionssed i Sverige. 
Vårt ansvar enligt dessa standarder beskrivs närmare i avsnittet Revisorns ansvar. 

Vi är oberoende i förhållande till moderförbundet och koncernen enligt god revisorssed i Sverige och 
har i övrigt fullgjort vårt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för våra 
uttalanden. 

Annan information än årsredovisningen och koncernredovisningen 
Den andra informationen består av rapport Svensk Innebandys verksamhetsberättelse 2024/2025 som 
vi inhämtade före datumet för denna revisionsberättelse. Det är styrelsen och generalsekreteraren 
som har ansvaret för den andra informationen. 

Vårt uttalande avseende årsredovisningen och koncernredovisningen omfattar inte denna information 
och vi gör inget uttalande med bestyrkande avseende denna andra information. 

I samband med vår revision av årsredovisningen och koncernredovisningen är det vårt ansvar att läsa 
den information som identifieras ovan och överväga om informationen i väsentlig utsträckning är 
oförenlig med årsredovisningen och koncernredovisningen. Vid denna genomgång beaktar vi även 
den kunskap vi i övrigt inhämtat under revisionen samt bedömer om informationen i övrigt verkar 
innehålla väsentliga felaktigheter. 

Om vi, baserat på det arbete som har utförts avseende denna information, drar slutsatsen att den 
andra informationen innehåller en väsentlig felaktighet, är vi skyldiga att rapportera detta. Vi har inget 
att rapportera i det avseendet. 

Styrelsens och generalsekreterarens ansvar 
Det är styrelsen och generalsekreteraren som har ansvaret för att årsredovisningen och 
koncernredovisningen upprättas och att de ger en rättvisande bild enligt årsredovisningslagen. 
Styrelsen och generalsekreteraren ansvarar även för den interna kontroll som de bedömer är 

NOT 10 SKULD EJ NYTTJADE BIDRAG

KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET 2025-04-30 2024-04-30

Projektstöd RF 462 000 900 000

Landslag Projekt 400 000 400 000

Landslagsstöd 1 360 000 1 280 000

Verksamhetsstöd Barn & Ungdom 7 815 000 7 815 000

Verksamhetsstöd Vuxenidrott 515 000 390 000

Verksamhetsstöd Paraidrott 1 185 000 885 000

Återstartsstöd 2 591 043 1 888 008

14 328 043 13 558 008

NOT 11 UPPLUPNA KOSTNADER OCH FÖRUTBETALDA INTÄKTER

KONCERNEN 2025-04-30 2024-04-30

Upplupna sociala avgifter 731 583 733 296

Semesterlöner 3 120 956 2 944 927

Upplupna social avgifter semsterlöneskuld 980 604 925 297

Upplupen löneskatt 935 919 709 288

Förutbetalt RF-bidrag 2 120 000 2 120 000

Övriga förutbetalda intäkter 535 000 549 699

Övriga upplupna kostnader 800 059 2 085 585

Upplupen kostnad SM-final 163 185 234 026

Förutbetald intäkt VM2024 0 473 416

9 387 306 10 775 534

MODERFÖRBUNDET 2025-04-30 2024-04-30

Upplupna sociala avgifter 731 583 733 296

Semesterlöner 3 120 956 2 944 927

Upplupna sociala avgifter semesterlöneskuld 980 604 925 297

Upplupen löneskatt 935 919 709 288

Förutbetalt RF-bidrag 2 120 000 2 120 000

Övriga förutbetalda intäkter 535 000 549 699

Övriga upplupna kostnader 800 059 2 085 584

9 224 121 10 068 091
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nödvändig för att upprätta en årsredovisning och koncernredovisning som inte innehåller några 
väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror på oegentligheter eller på misstag. 

Vid upprättandet av årsredovisningen och koncernredovisningen ansvarar styrelsen och 
generalsekreteraren för bedömningen av förbundets förmåga att fortsätta verksamheten. De upplyser, 
när så är tillämpligt, om förhållanden som kan påverka förmågan att fortsätta verksamheten och att 
använda antagandet om fortsatt drift. Antagandet om fortsatt drift tillämpas dock inte om styrelsen och 
generalsekreteraren avser att upphöra med verksamheten eller inte har något realistiskt alternativ till 
att göra detta.  

Revisorns ansvar 
Våra mål är att uppnå en rimlig grad av säkerhet om huruvida årsredovisningen och 
koncernredovisningen som helhet inte innehåller några väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror 
på oegentligheter eller på misstag, och att lämna en revisionsberättelse som innehåller våra 
uttalanden. Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men är ingen garanti för att en revision som 
utförs enligt ISA och god revisionssed i Sverige alltid kommer att upptäcka en väsentlig felaktighet om 
en sådan finns. Felaktigheter kan uppstå på grund av oegentligheter eller misstag och anses vara 
väsentliga om de enskilt eller tillsammans rimligen kan förväntas påverka de ekonomiska beslut som 
användare fattar med grund i årsredovisningen och koncernredovisningen. 

Som del av en revision enligt ISA använder vi professionellt omdöme och har en professionellt 
skeptisk inställning under hela revisionen. Dessutom: 

● identifierar och bedömer vi riskerna för väsentliga felaktigheter i årsredovisningen och 
koncernredovisningen, vare sig dessa beror på oegentligheter eller på misstag, utformar och utför 
granskningsåtgärder bland annat utifrån dessa risker och inhämtar revisionsbevis som är 
tillräckliga och ändamålsenliga för att utgöra en grund för våra uttalanden. Risken för att inte 
upptäcka en väsentlig felaktighet till följd av oegentligheter är högre än för en väsentlig felaktighet 
som beror på misstag, eftersom oegentligheter kan innefatta agerande i maskopi, förfalskning, 
avsiktliga utelämnanden, felaktig information eller åsidosättande av intern kontroll. 

● skaffar vi oss en förståelse av den del av förbundets interna kontroll som har betydelse för vår 
revision för att utforma granskningsåtgärder som är lämpliga med hänsyn till omständigheterna, 
men inte för att uttala oss om effektiviteten i den interna kontrollen. 

● utvärderar vi lämpligheten i de redovisningsprinciper som används och rimligheten i styrelsens 
och generalsekreterarens uppskattningar i redovisningen och tillhörande upplysningar. 

● drar vi en slutsats om lämpligheten i att styrelsen och generalsekreteraren använder antagandet 
om fortsatt drift vid upprättandet av årsredovisningen och koncernredovisningen. Vi drar också en 
slutsats, med grund i de inhämtade revisionsbevisen, om huruvida det finns någon väsentlig 
osäkerhetsfaktor som avser sådana händelser eller förhållanden som kan leda till betydande tvivel 
om förbundets förmåga att fortsätta verksamheten. Om vi drar slutsatsen att det finns en väsentlig 
osäkerhetsfaktor, måste vi i revisionsberättelsen fästa uppmärksamheten på upplysningarna i 
årsredovisningen och koncernredovisningen om den väsentliga osäkerhetsfaktorn eller, om 
sådana upplysningar är otillräckliga, modifiera uttalandet om årsredovisningen och 
koncernredovisningen. Våra slutsatser baseras på de revisionsbevis som inhämtas fram till 
datumet för revisionsberättelsen. Dock kan framtida händelser eller förhållanden göra att en 
förening inte längre kan fortsätta verksamheten. 

● utvärderar vi den övergripande presentationen, strukturen och innehållet i årsredovisningen och 
koncernredovisningen, däribland upplysningarna, och om årsredovisningen och 
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koncernredovisningen återger de underliggande transaktionerna och händelserna på ett sätt som 
ger en rättvisande bild. 

● inhämtar vi tillräckliga och ändamålsenliga revisionsbevis avseende den finansiella informationen 
för enheterna eller affärsaktiviteterna inom koncernen för att göra ett uttalande avseende 
koncernredovisningen. Vi ansvarar för styrning, övervakning och utförande av koncernrevisionen. 
Vi är ensamt ansvariga för våra uttalanden.  

Vi måste informera styrelsen om bland annat revisionens planerade omfattning och inriktning samt 
tidpunkten för den. Vi måste också informera om betydelsefulla iakttagelser under revisionen, 
däribland eventuella betydande brister i den interna kontrollen som vi identifierat. 

Rapport om andra krav enligt lagar och andra författningar 

Uttalande 
Utöver vår revision av årsredovisningen och koncernredovisningen har vi även utfört en revision av 
styrelsens  förvaltning för Svenska Innebandyförbundet för räkenskapsåret 1 maj 2024 till 30 april 
2025. 

Vi tillstyrker att förbundsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

Grund för uttalande 
Vi har utfört revisionen enligt god revisionssed i Sverige. Vårt ansvar enligt denna beskrivs närmare i 
avsnittet Revisorns ansvar. Vi är oberoende i förhållande till moderförbundet och koncernen enligt god 
revisorssed i Sverige och har i övrigt fullgjort vårt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för vårt 
uttalande. 

Styrelsens ansvar 
Det är styrelsen som har ansvaret för förvaltningen.  

Revisorns ansvar 
Vårt mål beträffande revisionen av förvaltningen, och därmed vårt uttalande, är att inhämta 
revisionsbevis för att med en rimlig grad av säkerhet kunna bedöma om någon styrelseledamot i något 
väsentligt avseende företagit någon åtgärd eller gjort sig skyldig till någon försummelse som kan 
föranlda ersättningsskyldighet mot förbundet.  

Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men ingen garanti för att en revision som utförs enligt god 
revisionssed i Sverige alltid kommer att upptäcka åtgärder eller försummelser som kan föranleda 
ersättningsskyldighet mot förbundet. 

Som en del av en revision enligt god revisionssed i Sverige använder vi professionellt omdöme och 
har en professionellt skeptisk inställning under hela revisionen. Granskningen av förvaltningen grundar 
sig främst på revisionen av räkenskaperna. Vilka tillkommande granskningsåtgärder som utförs 
baseras på vår professionella bedömning med utgångspunkt i risk och väsentlighet. Det innebär att vi 
fokuserar granskningen på sådana åtgärder, områden och förhållanden som är väsentliga för 
verksamheten och där avsteg och överträdelser skulle ha särskild betydelse för förbundets situation. 
Vi går igenom och prövar fattade beslut, beslutsunderlag, vidtagna åtgärder och andra förhållanden 
som är relevanta för vårt uttalande. 
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fokuserar granskningen på sådana åtgärder, områden och förhållanden som är väsentliga för 
verksamheten och där avsteg och överträdelser skulle ha särskild betydelse för förbundets situation. 
Vi går igenom och prövar fattade beslut, beslutsunderlag, vidtagna åtgärder och andra förhållanden 
som är relevanta för vårt uttalande. 

 

 

 

Stockholm den dag som framgår av vår elektroniska underskrift 

Öhrlings PricewaterhouseCoopers AB 

 

 

Martin Nääs 
Auktoriserad revisor 
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Hemsida: www.innebandy.se

Kontakt: info@innebandy.se
 

Telefon: 08-514 274 00

SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDET

@svenskainnebandyforbundet

@svenskinnebandy


